

TED Üniversitesi
Toplumsal Cinsiyet Çalışmaları Merkezi
Güncel Haberler ve Köşe Yazıları Arşivi
2020

1. “Erkekler 2019’da 474 kadını öldürdü”, *Gazete Duvar*, 1 Ocak 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/gundem/2019/12/31/erkekler-2019da-474-kadini-oldurdu/>.
2. “2019 mücadelenin yılı!”, *Birgün Gazetesi*, 1 Ocak 2019, <https://www.birgun.net/haber/2019-mucadelenin-yili-282264>.
3. İzzet Doğan, “Gebe ve çocuklu kadınlar ve tutukevi”, *Gazete Duvar*, 2 Ocak 2019, <https://www.gazeteduvar.com.tr/forum/2020/01/01/gebe-ve-cocuklu-kadinlar-ve-tutukevi/>.
4. “6284 ve İstanbul Sözleşmesi uygulanmadı: Bir yılda 474 kadın öldürüldü”, *Gazete Duvar*, 2 Ocak 2019, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadin/2020/01/01/6284-ve-istanbul-sozlesmesi-uygulanmadi-bir-yilda-474-kadin-olduruldu/>.
5. “Boşanan kadın çocuğuna soyadını verebilir mi?”, *Birgün Gazetesi*, 2 Ocak 2020, <https://www.birgun.net/haber/bosanan-kadin-cocuguna-soyadini-verebilir-mi-282418>.
6. Dilan Esen, “2019’da en az 474 kadın katledilmişti: Bakanlık, İstanbul Sözleşmesi’ni hatırladı”, *Birgün Gazetesi*, 2 Ocak 2019, <https://www.birgun.net/haber/2019-da-en-az-474-kadin-katledilmisti-bakanlik-istanbul-sozlesmesi-ni-hatirladi-282331>.
7. Çiçek Tahaoğlu, “Feminist hafıza ve hatırlama kültürü: Kendi hikayelerimizin anlatıcısı olmak”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 2 Ocak 2020, <https://t24.com.tr/k24/yazi/feminist-hafiza.2508>.
8. Tarık Sayın, “Tez-Koop-İş üyesi kadın işçiler: Sendikalaştıktan sonra sesimiz daha gür çıkıyor”, *Evrensel Gazetesi*, 3 Ocak 2020, <https://www.evrensel.net/haber/394530/tez-koop-is-uyesi-kadin-isciler-sendikalastiktan-sonra-sesimiz-daha-gur-cikiyor>.
9. Nuray Pehlivan, “İki sene bekler mi bir adalet?”, *Gazete Duvar*, 3 Ocak 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/gundem/2020/01/03/iki-sene-bekler-mi-bir-adalet/>.
10. Yaşar Çabuklu, “Kırmızı ruj nasıl sembole dönüştü?”, *Gazete Duvar*, 3 Ocak 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/forum/2020/01/03/kirmizi-ruj-nasil-sembole-donustu/>.
11. İrem Yıldırım, “Çirkinler, kötüler: Cadılar”, *Birgün Gazetesi*, 4 Ocak 2020, <https://www.birgun.net/haber/cirkinler-kotuler-cadilar-282658>.
12. Duygu Akpınar, “Evde ve sokakta kamunun dikizciliği”, *Birgün Gazetesi*, 4 Ocak 2020, <https://www.birgun.net/haber/evde-ve-sokakta-kamunun-dikizciliği-282659>.
13. Gamze Taşçılar, “2019 yılının en korkuncu”, *Birgün Gazetesi*, 5 Ocak 2020, <https://www.birgun.net/haber/2019-yilinin-en-korkuncu-282765>.
14. L. Gülден Treske, “2020 hoş geldin! Sanırım yine ellerin boş geldin...”, *Birgün Gazetesi*, 5 Ocak 2020, <https://www.birgun.net/haber/2020-hos-geldin-sanirim-yine-ellerin-bos-geldin-282743>.
15. Evrim Kepenek, “Eylül Cansın...”, *Bianet*, 5 Ocak 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/218105-eylul-cansin>.
16. “MEB’de kadın yönetici yok”, *Birgün Gazetesi*, 6 Ocak 2020, <https://www.birgun.net/haber/meb-de-kadin-yoneticisi-yok-282859>.
17. Mehmet Y. Yılmaz, “İlahiyat fakülteleri, Lady Okulu mu oluyor?”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 6 Ocak 2020, <https://t24.com.tr/yazarlar/mehmet-y-yilmaz/ilahiyat-fakulteleri-lady-okulu-mu-oldu.25095>.

18. Murat Sevinç, “İşte o kadınlar yontacak, o erkekleri”, *Gazete Duvar*, 7 Ocak 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/01/07/iste-o-kadınlar-yontacak-o-erkekleri/>.
19. Berrin Sönmez, “Çocuğun cinsel istismarının affı olmaz”, *Gazete Duvar*, 7 Ocak 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/01/07/cocugun-cinsel-istismarinin-affi-olmaz/>.
20. Hande Çayır, “‘Şahsiyet’ dizisinin trans kadını Naz’ın sorunlu temsili: ‘Erkek damarı tutuyor’, ‘Kadın kılığına girmiş erkek’ olarak değerlendirilmiş, yazık!”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 7 Ocak 2020, <https://t24.com.tr/yazarlar/hande-cayir/sahsiyet-dizisinin-trans-kadini-naz-in-sorunlu-temsili-hakkinda.25106>.
21. “Gün gün Ayşe Tuba Arslan Cinayeti”, *Bianet*, 7 Ocak 2020, <http://bianet.org/bianet/erkek-siddeti/218198-gun-gun-ayse-tuba-arslan-cinayeti>.
22. Evrim Kepenek ve Ege Öztokat, “Erkek Şiddeti Aralık 2019”, *Bianet*, 9 Ocak 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/218204-erkek-siddeti-aralik-2019>.
23. “Araştırma: Alman şirketlerinde her 11 yöneticiden biri kadın”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 10 Ocak 2020, <https://t24.com.tr/haber/arastirma-alman-sirketlerinde-her-11-yoneticiden-biri-kadin.855523>.
24. Sevda Karaca, “Çocuk istismarına evlilikle af: Adım adım buraya nasıl geldik?”, *Evrensel Gazetesi*, 10 Ocak 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/85495/cocuk-istismarina-evlilikle-af-adim-adim-nasil-buraya-geldik>.
25. Aydın Engin, “Çocuğun sayısı, kadının tapusu”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 11 Ocak 2020, <https://t24.com.tr/yazarlar/aydin-engin/cocugun-sayisi-kadinin-tapusu.25173>.
26. Sena Özcanlı, “Kanatlarımıza sahip çıkmak”, *Birgün Gazetesi*, 11 Ocak 2020, <https://www.birgun.net/haber/benim-gibi-yuzlerce-kadin-var-bizi-duyun-283656>.
27. Banu Bülbül, “Savaşla yayılan”, *Birgün Gazetesi*, 11 Ocak 2020, <https://www.birgun.net/haber/savasla-yayilan-283588>.
28. “Erkek şiddetiyle bir gözünü kaybeden Elif Kesler: Benim gibi yüzlerce kadın var”, *Evrensel Gazetesi*, 11 Ocak 2020, <https://www.evrensel.net/haber/395154/erkek-siddetiyle-gozunu-kaybeden-elif-kesler-benim-gibi-yuzlerce-kadin-var>.
29. Gülser Öztunalı Kayır, “Cinsiyetçiliğin vardığı nokta: Dünya nüfusunda kadınlar eksilirken, erkekleşme artıyor”, *Birgün Gazetesi*, 11 Ocak 2020, <https://www.birgun.net/haber/cinsiyetciligin-vardigi-nokta-dunya-nufusunda-kadınlar-eksilirken-erkeklesme-artiyor-283586>.
30. Tayfun Atay, “Evde kalmayı değil, işsiz kalmayı dert et Ey Devlet Baba!”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 12 Ocak 2020, <https://t24.com.tr/yazarlar/tayfun-atay-pazar/evde-kalmayi-degil-issiz-kalmayi-dert-et-eyy-devlet-baba.25181>.
31. Berrin Sönmez, “Yargı, Anayasa ve yasadan emir alıyor olsaydı...”, *Gazete Duvar*, 12 Ocak 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/01/12/yargi-anayasa-ve-yasadan-emir-aliyor-ol-saydi/>.
32. “Benim gibi yüzlerce kadın var, bizi duyun”, *Birgün Gazetesi*, 12 Ocak 2020, <https://www.birgun.net/haber/benim-gibi-yuzlerce-kadin-var-bizi-duyun-283656>.
33. Ayşen Şahin, “Yatağımızdaki düşman: Dayatılmış evlilik”, *Birgün Gazetesi*, 12 Ocak 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/85506/yatagimizdaki-dusman-dayatilmis-evlilik>.
34. Evrim Kepenek, “Kadını, Eşit Birey Olarak Görmeyenler, Şiddeti Önleyemez”, *Bianet*, 12 Ocak 2020,

- <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/218458-kadini-esit-birey-olarak-gormeyenler-sidde-ti-onleyemez>.
35. “ABD’de Kadınların İstihdamdaki Payı ne?”, *Bianet*, 13 Ocak 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/218509-abd-de-kadinlarin-istihdamdaki-payi-ne>.
36. “Taksicilik yapan Akkaya, kadınlara sesleniyor: Korkarak hiçbir şey yapılmaz”, *Birgün Gazetesi*, 13 Ocak 2020, <https://www.birgun.net/haber/taksicilik-yapan-akkaya-kadinlara-sesleniyor-korkarak-hicbir-se-y-yapilmaz-283740>.
37. “Kadın işsizliği giderek artıyor”, *Birgün Gazetesi*, 13 Ocak 2020, <https://www.birgun.net/haber/kadin-issizligi-giderek-artiyor-283819>.
38. Burcu Cansu, “Devlet kadına şiddette seyirci: Saatte 8 kadından şiddet başvurusu!”, *Birgün Gazetesi*, 13 Ocak 2020, <https://www.birgun.net/haber/devlet-kadina-siddete-seyirci-saatte-8-kadindan-siddet-basvurusu-283744>.
39. “Gülistan Doku’nun Ailesinden Çağrı: Bilgi ve Belgeleri Ailemizle Paylaşın”, *Bianet*, 14 Ocak 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/218567-gulistan-doku-nun-ailesinden-cagri-bilgi-v-e-belgeleri-ailemizle-paylasin>.
40. Filiz Gazi, “Cinsiyet değiştirme ameliyatlarının faturası ağır”, *Gazete Duvar*, 14 Ocak 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/gundem/2020/01/14/cinsiyet-degistirme-ameliyatlarinin-faturasi-agir/>.
41. Berrin Sönmez, “Erken evliliklerle mücadelede stalking’in önemi”, *Gazete Duvar*, 14 Ocak 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/01/14/erken-evliliklerle-mucadelede-stalkingin-onemi/>.
42. Feyzi Açıkalın, “Kadın voleybolunun gericilikle imtihanı”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 15 Ocak 2020, <http://www.cumhuriyet.com.tr/koseyazisi/1714444/kadin-voleybolunun-gericilikle-imtihani.html>.
43. Evrim Kepenek, “Yıldız İdil: İlişkiye Girmeyi Reddettiği İçin Kurşunlanan Trans Kadınların Sesini Duyan Yok”, *Bianet*, 15 Ocak 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/218661-yildiz-idil-iliskiyeye-girmeyi-reddettigi-icin-kursunlanan-trans-kadinlarin-sesini-duyan-yok>.
44. Sevda Karaca, “Erdoğan’ın ‘evlenin’ buyruğu karşılık bulamaz, çünkü...”, *Evrensel Gazetesi*, 17 Ocak 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/85536/erdoganin-evlenin-buyrugu-karsilik-bulamaz-cunku>.
45. Müslüm Gülhan, “Şorttan sana ne!”, *Birgün Gazetesi*, 17 Ocak 2020, <https://www.birgun.net/haber/sorttan-sana-ne-284378>.
46. “İş Süreçlerinde Kadının Katılımı Yok Denecek Kadar Az”, *Bianet*, 17 Ocak 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/218743-is-sureclerinde-kadının-katilimi-yok-denec-kadar-az>.
47. Özlem Yüzak, “Rol model girişimci kadınlar nasıl artar?”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 17 Ocak 2020, <http://www.cumhuriyet.com.tr/koseyazisi/1714770/rol-model-girisimci-kadinlar-nasil-artar.html>.
48. Leyla Alp, “Atiye’yi biliyoruz Gülistan Doku nerede?”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 17 Ocak 2020, <https://t24.com.tr/yazarlar/leyla-alp/atiye-yi-biliyoruz-gulistan-doku-nerede,25228>.

49. Tuğba Taşçı ve Uğur Düzgün, “Üniversiteli kadınlar için her sorun iki kat zor”, *Evrensel Gazetesi*, 18 Ocak 2020, <https://www.evrensel.net/haber/395590/universiteli-kadinlar-icin-her-sorun-iki-kat-zor>.
50. “Gelecek bizim, ‘siz’ kimsiniz?”, *Birgün Gazetesi*, 18 Ocak 2020, <https://www.birgun.net/haber/gelecek-biziz-siz-kimsiniz-284528>.
51. Hülya Gülbahar, “Tecavüze ‘evlilik’ adı verilemez”, *Birgün Gazetesi*, 18 Ocak 2020, <https://www.birgun.net/haber/tecavuze-evlilik-adi-verilemez-284522>.
52. Seda Balmumcu, “İstismarın suçlusu çocuklar değil”, *Birgün Gazetesi*, 18 Ocak 2020, <https://www.birgun.net/haber/istismarin-suclusu-cocuklar-degil-284527>.
53. Evrim Kepenek, “Edebiyatın Oyunbozanları: Feminist Kadınlar”, *Bianet*, 19 Ocak 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/218789-edebiyatin-oyunbozanlari-feminist-kadinlar>.
54. Haydar Ergülen, “Laikçi Teyze!”, *Birgün Gazetesi*, 19 Ocak 2020, <https://www.birgun.net/haber/laikci-teyze-284611>.
55. Ayşegül Karakülhancı, “Seyran Ateş: Mevcut İslam anlayışı, kadına şiddeti besleyen ataerkilliğin en önemli ayağı”, *Gazete Duvar*, 21 Ocak 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/dunya/2020/01/21/seyr-an-ates-var-olan-islam-anlayisi-kadina-siddeti-besleyen-ataerkilligin-en-onemli-ayagi/>.
56. Berrin Sönmez, “AKP liberalizmi, laiklik, feminizm”, *Gazete Duvar*, 21 Ocak 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/01/21/akp-liberalizmi-laiklik-feminizm/>.
57. Tuba Torun, “Vicdan da, merhamet de istemiyoruz”, *Gazete Duvar*, 21 Ocak 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/01/21/vicdan-da-merhamet-de-istemiyoruz/>.
58. Mustafa Mert Bildircin, “Sembollerle gericiilik”, *Birgün Gazetesi*, 22 Ocak 2020, <https://www.birgun.net/haber/sembollerle-gericilik-285076>.
59. Murat Sevinç, “Erkek oğlu erkek bir dünya...”, *Gazete Duvar*, 23 Ocak 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/01/23/erkek-oglu-erkek-bir-dunya/>.
60. “MEB Cinsel İstismarı Anlatmak İçin Kadınları Kullandı”, *Bianet*, 23 Ocak 2020, <http://bianet.org/bianet/egitim/219027-meb-cinsel-istismari-anlatmak-icin-kadinlari-kullandi>.
61. Birkan Bulut, “İktidar kadını değil, aileyi koruma derdinde”, *Evrensel Gazetesi*, 24 Ocak 2020, <https://www.evrensel.net/haber/395955/iktidar-kadini-degil-aileyi-koruma-derdinde>.
62. Zemo Ağgöz, “Çocuk istismarına ‘evlilik yoluyla af’ getirecek tasarı kabul edilemez”, *Evrensel Gazetesi*, 24 Ocak 2020, <https://www.evrensel.net/haber/395999/cocuk-istismarina-evlilik-yoluyla-af-getirecek-tasari-kabul-edilemez>.
63. “Çocukların Bu Resimlerle Ne Öğrenmesi Hedefleniyor?”, *Bianet*, 24 Ocak 2020, <http://bianet.org/bianet/siyaset/219107-cocuklarin-bu-resimlerle-ne-ogrenmesi-hedefleniyor>.
64. Elçin Poyrazlar, “Bir kadın nasıl yok edilmeli?”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 24 Ocak 2020, <http://www.cumhuriyet.com.tr/koseyazisi/1716130/bir-kadin-nasil-yok-edilmeli.html>.
65. Duygu Akpınar ve Sena Özcanlı, “İranlı kadınların kimlik ve yol arayışları: Beyaz Çarşambalar”, *Birgün Gazetesi*, 25 Ocak 2020, <https://www.birgun.net/haber/iranli-kadinlarin-kimlik-ve-yol-arayislari-beyaz-carsambalar-285336>.
66. Irmak Saraç, “PMS paradoksu: Fizyolojik bir sorun mu, ortak bir deneyim mi?”, *Birgün Gazetesi*, 25 Ocak 2020, <https://www.birgun.net/haber/pms-paradoksu-fizyolojik-bir-sorun-mu-ortak-bir-deneyim-mi-285338>.
67. Banu Bülbül, “Yüreklerde bir meşale, Rosa Luxemburg”, *Birgün Gazetesi*, 25 Ocak 2020, <https://www.birgun.net/haber/yureklerde-bir-mesale-rosa-luxemburg-285340>.

68. Evrim Kepenek, “Baro Sana Diyoruz, Akademi, Medya, Yargı Siz de Duyun”, *Bianet*, 26 Ocak 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/219100-baro-sana-diyoruz-akademi-medya-yargi-siz-de-duyun>.
69. Hilal Tok, “Roman kadınların yükü ağır”, *Evrensel Gazetesi*, 26 Ocak 2020, <https://www.evrensel.net/haber/396052/roman-kadinlarin-yuku-agir>.
70. Ayşenur Arslan, “Başı açık ‘şeytan’ kadınlar”, *Birgün Gazetesi*, 26 Ocak 2020, <https://www.birgun.net/haber/basi-acik-seytan-kadinlar-285427>.
71. Berrin Sönmez, “TÜİK eşitlik karşıtı lobinin mi emrinde?”, *Gazete Duvar*, 26 Ocak 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/01/26/tuik-esitlik-karsiti-lobinin-mi-emrinde/>.
72. “Kadınlar tam zamanlı işlerden dışlanıyor”, *Birgün Gazetesi*, 27 Ocak 2020, <https://www.birgun.net/haber/kadinlar-tam-zamanli-islerden-dislaniyor-285527>.
73. “Araştırma: Her 5 kadından 4’ü çeşitli endişeler nedeniyle ücret pazarlığı yapamıyor”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 28 Ocak 2020, <https://t24.com.tr/haber/arastirma-her-5-kadindan-4-u-cesitli-endiseler-nedeniyle-maasini-mu-zakere-edemiyor.858037>.
74. Tayfun Atay, “Pembeyle ‘renklamlanan’ erkeklik”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 28 Ocak 2020, <https://t24.com.tr/yazarlar/tayfun-atay/pembeyle-renklamlanan-erkeklik.25366>.
75. Ezgi Kaya, “Devletin kadın politikalarında evlilik”, *Evrensel Gazetesi*, 28 Ocak 2020, <https://www.evrensel.net/haber/396208/devletin-kadin-politikalarinda-evlilik>.
76. Selma Aksu, “Metal işçisi kadınlar: Sendikaya değil, kendimize güveniyoruz”, *Evrensel Gazetesi*, 28 Ocak 2020, <https://www.evrensel.net/haber/396213/metal-iscisi-kadinlar-sendikaya-degil-kendimize-guveni-yoruz>.
77. Ece Çelik, “İnecek var duyan yok!”, *Hürriyet Gazetesi*, 29 Ocak 2020, <http://www.hurriyet.com.tr/gundem/inecek-var-duyan-yok-kadinlarin-geceleri-sahip-olduklari-hakki-denedik-ama-41431725>.
78. “Doğal afetlerde ölenlerin çoğu kadın; nedeni gelir eşitsizliği ve toplumsal roller”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 29 Ocak 2020, <https://t24.com.tr/haber/dogal-afetlerde-olenlerin-cogu-kadin-nedeni-gelir-esitsizligi-ve-toplumsal-roller.858293>.
79. Ruken Tuncel, “Suriyeli Çocukların Öğretmeni Olduğumuz İçin Ötekileştiriliyoruz”, *Bianet*, 29 Ocak 2020, <http://bianet.org/bianet/egitim/219303-suriyeli-cocuklarin-ogretmeni-oldugumuz-icin-otekilestiriliyoruz>.
80. Buse Kaynarkaya, “Farzaneh: Bu benim insanlığıma saygısızlık”, *Gazete Duvar*, 30 Ocak 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadin/2020/01/30/farzaneh-bu-benim-insanligima-saygisizlik/>.
81. “Gazeteci Meral Tamer, Davos’un kadınlarını anlattı: Geleceği şekillendirmek için gecelerini gündüzlerine katan kadınlar tanidim”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 31 Ocak 2020, <https://t24.com.tr/haber/gazeteci-meral-tamer-davos-un-kadinlarini-anlatti-gelecegi-sekillendirmek-icin-gecelelerini-gunduzlerine-katan-kadinlar-tanidim.858562>.
82. “Serkan Alan”, “Diyanet Bir Sen’in hedefi İstanbul Sözleşmesi: Erkeklerle zulüm”, *Gazete Duvar*, 31 Ocak 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/gundem/2020/01/31/diyanet-bir-senin-hedefi-istanbul-sozlesmesi-erkeklerle-zulum/>.

83. Sevdâ Karaca, “‘Ev işleriyle meşgul’ kadınların sayısı artarken...”, *Evrensel Gazetesi*, 31 Ocak 2020,
<https://www.evrensel.net/yazi/85642/ev-isleriyle-mesgul-kadinlari-sayisi-artarken>.
84. Evrim Kepenek, “Kadın Siyasetçilerden Bekçi İtirazı: Ahlak Polisine Dönüşebilir”, *Bianet*, 31 Ocak 2020,
<http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/219448-kadin-siyasetcilerden-bekci-itarazi-ahlak-polisine-donusebilir>.
85. Sena Özcanlı, “Erk oyunları: Mansplaining, Lovebombing, Gaslighting”, *Birgün Gazetesi*, 1 Şubat 2020,
<https://www.birgun.net/haber/erk-oyunlari-mansplaining-lovebombing-gaslighting-286304>.
86. Ceylan Akgün, “O ünlemin orada ne işi var?”, *Gazete Duvar*, 2 Şubat 2020,
<https://www.gazeteduvar.com.tr/forum/2020/02/01/o-unlemin-orada-ne-isi-var/>.
87. Aynur Ögüt ve Fulya Yeğin, “Elazığlı kadınların yükü: Eksi 4 derece soğukta yaşam kurma savaşı”, *Evrensel Gazetesi*, 2 Şubat 2020,
<https://www.evrensel.net/haber/396485/elazigli-kadinlari-yuku-eksi-4-derece-sogukta-yasam-kurma-savasi>.
88. Evrim Kepenek, “İşi Yapanlar Kadın Yönetenler Erkek”, *Bianet*, 2 Şubat 2020,
<http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/219483-isi-yapanlar-kadin-yonetenler-erkek>.
89. Şenay Tanrıvermiş, “Sıfır Noktasındaki Kadın’ın sıfır olma çabası”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 3 Şubat 2020,
<https://t24.com.tr/yazarlar/senay-tanrivermis/sifir-noktasindaki-kadin-in-sifir-olma-cabasi.25439>.
90. Meltem Akyol, “HSK, ‘sorumlu’ ararken 57 kadın daha öldürüldü”, *Evrensel Gazetesi*, 3 Şubat 2020,
<https://www.evrensel.net/haber/396521/hsk-sorumlu-ararken-57-kadin-daha-olduruldu>.
91. Berrin Sönmez, “Şiddet seviciler yasa yapıcılara karşı”, *Gazete Duvar*, 4 Şubat 2020,
<https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/02/04/siddet-seviciler-yasa-yapicilara-karsi/>.
92. “Kadın Sünnetine Karşı Sıfır Tolerans Günü: Kadın sünneti nedir, hangi ülkelerde yaygın, neden durdurulamıyor?”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi* (alıntı), 6 Şubat 2020,
<https://t24.com.tr/haber/kadin-sunnetine-karsi-sifir-tolerans-gunu-kadin-sunneti-nedir-hangi-ulkelerde-yaygin-neden-durdurulamiyor.859667>.
93. Ahmet Talimciler, “Kadına yönelik şiddet son hızla sürüyor”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 6 Şubat 2020,
<https://t24.com.tr/yazarlar/ahmet-talimciler/kadina-yonelik-siddet-son-hizla-suruyor.25473>.
94. Funda Cantek, “L’Azros: Filolojik kafaya sahip bir kadın”, *Gazete Duvar*, 7 Şubat 2020,
<https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/02/07/lazros-filolojik-kafaya-sahip-bir-kadin/>.
95. “Dünyada 200 Milyon Kadın Sünnetli”, *Bianet*, 7 Şubat 2020,
<http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/219746-dunyada-200-milyon-kadin-sunnetli>.
96. Evrim Kepenek ve Ege Öztokat, “Kadınlar Mücadele Ediyor, Erkek Şiddeti Yargılanıyor”, *Bianet*, 7 Şubat 2020,
<http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/219643-kadınlar-mucadele-ediyor-erkek-siddeti-yargilanıyor>.
97. Ara Gözbek, “Türkiye’de ‘kadın hakem’ olmak: Seçim Demirel”, *Gazete Duvar*, 8 Şubat 2020,
<https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/02/08/turkiyede-kadin-hakem-olmak-secim-demirel/>.
98. “Patriyarkal kapitalizme öfke büyüyor!”, *Birgün Gazetesi*, 8 Şubat 2020,
<https://www.birgun.net/haber/patriarkal-kapitalizme-ofke-buyuyor-287131>.

99. Hatice Özhan, “‘Madun’ Kürt kadınları konuşabilir mi?”, *Gazete Duvar*, 8 Şubat 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/forum/2020/02/07/madun-kurt-kadinlari-konusabilir-mi/>.
100. Elif Ekin Saltık, “Şiddet, taciz, tecavüz önlenmiyor; hayatlarımıza müdahale ediliyor”, *Evrensel Gazetesi*, 9 Şubat 2020, <https://www.evrensel.net/haber/396945/siddet-taciz-tecavuz-onlenmiyor-hayatlarimiza-mudahale-ediliyor>.
101. “20 yıllık lastikçi Duygu usta”, *Gazete Duvar*, 9 Şubat 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadin/2020/02/08/20-yillik-lastikci-duygu-usta/>.
102. Tuba Torun, “Kadir Şeker davasını nasıl yorumlamalı?”, *Gazete Duvar*, 10 Şubat 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/02/10/kadir-seker-davasini-nasil-yorumlamali/>.
103. Büşra Bakan, “Farklı kadınlıkların bir aradalığı: 19 yüzyıl Osmanlısı ve Avrupası’nda yazar kadınlar”, *Gazete Duvar*, 10 Şubat 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kitap/2020/02/10/farkli-kadinliklarin-bir-aradaligi-19-yuzvil-osmanlisi-ve-avrupasinda-yazar-kadinlar/>.
104. Buse Vurdu, “Profesör hekim H.B. tecavüz suçuna tepki gösterdim diye hakkımda soruşturma açtı”, *Evrensel Gazetesi*, 10 Şubat 2020, <https://www.evrensel.net/haber/397063/profesör-hekim-h-b-tecavuz-sucuna-tepki-gosterdim-diye-hakkimda-sorusturma-acti>.
105. Gazi Anadolu Lisesi öğrencisi, “Şeymalar için mücadeleden geri durmamalıyız”, *Evrensel Gazetesi*, 11 Şubat 2020, <https://www.evrensel.net/haber/397047/seymalar-icin-mucadeleden-geri-durmamaliyiz>.
106. Hüseyin İrfan Fırat, “Doğum izni sonrası görevimi değiştirdiler”, *Birgün Gazetesi*, 11 Şubat 2020, <https://www.birgun.net/haber/dogum-izni-sonrasi-gorevimi-degistirdiler-287465>.
107. Senem Candan, “Şiirin değil, şairin cinsiyeti vardır”, *Birgün Gazetesi*, 12 Şubat 2020, <https://www.birgun.net/haber/siirin-degil-sairin-cinsiyeti-vardir-287649>.
108. “Erkek Şiddetinin 2019 Grafiği”, *Bianet*, 14 Şubat 2020, <http://bianet.org/bianet/erkek-siddeti/219903-erkek-siddetinin-2019-grafiği>.
109. Evrim Kepenek, “14 Şubat Sevgililer Günü: Saliha, Gülhan, Melda, Zuhal, Kübra ve Necla...”, *Bianet*, 14 Şubat 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/219959-14-subat-sevgililer-gunu-saliha-gulhan-melda-zuhal-ve-necla>.
110. Bella DePaulo, “Dünyada Boşanma: Bir Aşk Hikayesi”, *Bianet*, 14 Şubat 2020, <http://bianet.org/bianet/erkek-siddeti/220026-dunyada-bosanma-bir-ask-hikayesi>.
111. Öykü Kızıltan, “Güçlü kadın, güçlü kooperatif”, *Birgün Gazetesi*, 15 Şubat 2020, <https://www.birgun.net/haber/guclu-kadin-guclu-kooperatif-288103>.
112. Banu Bülbül, “Ama bu kadınlar da...”, *Birgün Gazetesi*, 15 Şubat 2020, <https://www.birgun.net/haber/ama-bu-kadinlar-da-288097>.
113. Sena Özcanlı, “Sorgulanamayan iktidar: Aman babam duymasın”, *Birgün Gazetesi*, 15 Şubat 2020, <https://www.birgun.net/haber/sorgulanamayan-iktidar-aman-baban-duymasın-288090>.
114. Hilal Tok, “Şeyma’nın annesi, Kadir’in kadın, suça susan kadınlar... Ne kadar kötüler?”, *Evrensel Gazetesi*, 15 Şubat 2020, <https://www.evrensel.net/haber/397399/seymenin-annesi-kadirin-kurtardigi-kadin-suca-susan-kadinlar-ne-kadar-kotuler>.
115. L. Gülden Treske, “‘Eşler sırttan vurur, sevgili sineden (1), peki ‘baba’lar nereden vurur?”, *Birgün Gazetesi*, 16 Şubat 2020, <https://www.birgun.net/haber/esler-sirttan-vurur-sevgili-sineden-1-peki-baba-lar-nereden-vuru-r-288181>.

116. Evrim Kepenek, "Hazan'ın Velayet Mücadelesi: Kızımdan Vazgeçmem...", *Bianet*, 16 Şubat 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/220120-hazan-in-velayet-mucadelesi-kizimdan-vazgecmem>.
117. Sıla Altun, "Gerçek eşitlik nerede?", *Evrensel Gazetesi*, 18 Şubat 2020, <https://www.evrensel.net/haber/397636/gercek-esitlik-nerede>.
118. Nergis Demirkaya, "Erdoğan: İstanbul Sözleşmesi'ni gözden geçirmemiz gerek", *Gazete Duvar*, 19 Şubat 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/politika/2020/02/19/erdogan-istanbul-sozlesmesini-gozden-gecirmemiz-gerek/>.
119. "Kadınlar soruyor: Vakıflara var, kadınlara niye yok?", *Gazete Duvar*, 19 Şubat 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadin/2020/02/19/kadinlar-soruyor-vakiflara-var-kadnlara-niye-yok/>.
120. Nergis Demirkaya, "İstanbul Sözleşmesi: Yıl 2020, neyi tartışıyoruz", *Gazete Duvar*, 20 Şubat 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadin/2020/02/20/istanbul-sozlesmesi-yil-2020-neyi-tartisiyoruz/>.
121. Sıla Altun, "Geçmişten günümüze kadın", *Evrensel Gazetesi*, 20 Şubat 2020, <https://www.evrensel.net/haber/397746/gecmisten-gunumuze-kadin>.
122. Sedef Deniz, "Ekonomik kriz sürecinde genç kadınlar", *Evrensel Gazetesi*, 20 Şubat 2020, <https://www.evrensel.net/haber/397743/ekonomik-kriz-surecinde-genc-kadinlar>.
123. Seda Balmumcu, "Yıllardır süren 'hizmet tespiti' davası reddedildi: Ev işçilerinin mücadelesi sürecek", *Birgün Gazetesi*, 20 Şubat 2020, <https://www.birgun.net/haber/yillardir-suren-hizmet-tespiti-davasi-reddedildi-ev-iscilerinin-mucadelesi-surecek-288678>.
124. Burcu Cansu, "Üç çocuğu bırakın sözleşmeyi uygulayın", *Birgün Gazetesi*, 20 Şubat 2020, <https://www.birgun.net/haber/uc-cocugu-birakin-sozlesmeyi-uygulayin-288672>.
125. Serkan Alan, "Damar'ın katiline ağırlaştırılmış müebbet", *Gazete Duvar*, 21 Şubat 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/gundem/2020/02/21/ceren-damar-davasinda-karar-gunu/>.
126. Dilan Esen, "Üniversitelerde gericiliğe yer yok", *Birgün Gazetesi*, 22 Şubat 2020, <https://www.birgun.net/haber/universitelerde-gericilige-yer-yok-289002>.
127. Gül Yaşartürk, "Bütün küçük kadınların zamansız hikayesi", *Birgün Gazetesi*, 22 Şubat 2020, <https://www.birgun.net/haber/butun-kucuk-kadnlarin-zamansiz-hikayesi-289001>.
128. "Mobbing, şiddet ve taciz karşısında dayanışmamız var", *Birgün Gazetesi*, 22 Şubat 2020, <https://www.birgun.net/haber/mobbing-siddet-ve-taciz-karsisinda-dayanismamiz-var-289000>.
129. Gizem Örnek, "Çalışma yaşamında kadınlar: Beterin beteri, kadınların kaderi olsun isteniyor", *Evrensel Gazetesi*, 23 Şubat 2020, <https://www.evrensel.net/haber/397941/calisma-yasaminda-kadnlar-beterin-beteri-kadnlarin-kaderi-olsun-isteniyor>.
130. "Erkek profesörlerin sayısı kadınların iki katı", *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 23 Şubat 2020, <https://t24.com.tr/haber/erkek-profesörlerin-sayisi-kadnlarin-iki-kati.862671>.
131. Işıl Çalışkan, "Kadın sinemacılara karşı büyük önyargı var", *Birgün Gazetesi*, 23 Şubat 2020, <https://www.birgun.net/haber/kadin-sinemacilara-karsi-buyuk-onyargi-var-289099>.
132. Anıl Al-Rebhoiz, "Erkekliğin dayanılmaz hafifliği", *Birgün Gazetesi*, 23 Şubat 2020, <https://www.birgun.net/haber/erkekligin-dayanilmaz-hafifligi-289090>.
133. Evrim Kepenek, "Ceren Damar'ın Annesi: Ruhu İncindi Kızımın...", *Bianet*, 23 Şubat 2020,

- <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/220443-ceren-damar-in-annesi-ruhu-incindi-kizimi>
n.
134. Şehriban Kırarç, "İşte en çok şiddeti kadın ve LGBTİ'ler görüyor", *Cumhuriyet Gazetesi*, 24 Şubat 2020, <http://www.cumhuriyet.com.tr/haber/iste-en-cok-siddeti-kadin-ve-lgbti-isciler-goruyor-1722891>.
135. "Kriz kadınların sağlığını tehdit ediyor", *Birgün Gazetesi*, 24 Şubat 2020, <https://www.birgun.net/haber/kriz-kadınların-sağlığını-tehdit-ediyor-289168>.
136. Filiz Gazi, "Artık estetik doktorlara aplikasyonla gidiliyor", *Gazete Duvar*, 27 Şubat 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/hayat/2020/02/27/artik-estetik-doktorlara-aplikasyonla-gidiliyor/>.
137. "Kadınların Yüzde 92'si İşyerinde Taciz, Mobbing ve Engellerle Karşılaşıyor", *Bianet*, 27 Şubat 2020, <http://bianet.org/bianet/kadin/220650-kadınların-yüzde-92-si-isyerinde-taciz-mobbing-ve-engellerle-karsilasiyor>.
138. Burcu Yıldırım, "Avukat Şimşek: Vahit Bıçak'a en güzel yanıtı kadın dayanışması verdi", *Evrensel Gazetesi*, 27 Şubat 2020, <https://www.evrensel.net/haber/398291/avukat-simsek-vahit-bicaka-en-guzel-yaniti-kadin-dayanismanasi-verdi>.
139. Sevdâ Karaca, "Böyle gitmez' diyor, her yerde buluyoruz!", *Evrensel Gazetesi*, 28 Şubat 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/85826/boyle-gitmez-diyor-her-yerde-buluyoruz>.
140. Hilal Tok, "Sıbyan mektepleri kadınlar için tercih değil mecburiyet", *Evrensel Gazetesi*, 1 Mart 2020, <https://www.evrensel.net/haber/398457/sibyan-mektepleri-kadınlar-icin-tercih-degil-mecburiyet>.
141. Evrim Kepenek, "Türkiye'de Mülteci Kadın Olmak", *Bianet*, 1 Mart 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/220771-turkiye-de-multeci-kadin-olmak>.
142. Pınar Turan, "Bayan değil kadın!", *Sözcü Gazetesi*, 3 Mart 2020, <https://www.sozcü.com.tr/2020/yazarlar/pinar-turan/bayan-degil-kadin-2-5657418/>.
143. Tunca Özlen, "8 Mart'ta en kızıl renk mordur", *Gazete Duvar*, 3 Mart 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/forum/2020/03/03/8-martta-en-kizil-renk-mordur/>.
144. Erkan Serçe, "1930 belediye belediye seçimleri gölgesinde İzmir'de kadınlar", *Birgün Gazetesi*, 4 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/1930-belediye-seçimleri-golgesinde-izmir-de-kadınlar-290430>.
145. Hatice Bülbül, "Kadının yakarışı, çılgılığı, isyanı: Türkülerimiz", *Birgün Gazetesi*, 4 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/kadının-yakarisi-cigligi-isyani-turkulerimiz-290411>.
146. "Elimizi eteğimizi hayattan çekmeye niyetimiz yok", *Birgün Gazetesi*, 4 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/elimizi-etegimizi-hayattan-cekmeye-niyetimiz-yok-290408>.
147. Aycan Karadağ, "Barbaros Köyü'nün kadın esnafları: Özgürlüğü hissetmek güzel bir duygu", *Birgün Gazetesi*, 4 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/barbaros-koyu-nun-kadın-esnaflari-ozgurlugu-hissetmek-guzel-bir-duygu-290404>.
148. Berkay Sağol, "Kadınlar geleceğe umut dolu bakıyor", *Birgün Gazetesi*, 4 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/kadınlar-gelecege-umut-dolu-bakiyor-290401>.
149. Evrim Kepenek ve Ege Öztokat, "Kadınlar Mücadele Ediyor, Erkek Şiddeti Yargılanıyor", *Bianet*, 4 Mart 2020,

- <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/220861-kadinlar-mucadele-ediyor-erkek-siddeti-ya-rgilaniyor>.
150. Zehra Çelenk, “Ayar veren kadınlar, ‘erkekçe’ 8 Martlar”, *Gazete Duvar*, 4 Mart 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/03/04/ayar-veren-kadinlar-erkekce-8-martlar/>.
151. “Kadın ve Kız Çocukları Göç Yolunda Güvenlik Tedbirinden Yoksun Bırakılmamalı”, *Bianet*, 5 Mart 2020, <http://bianet.org/bianet/militarizm/220997-kadin-ve-kiz-cocuklari-goc-yolunda-guvenlik-tedbi-rinden-yoksun-birakilmamali>.
152. “Kadın ve Erkek Eşitliğinde Türkiye’nin Puanı 5”, *Bianet*, 5 Mart 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/220983-kadin-erkek-esitliginde-turkiye-nin-puani-5>.
153. “Ne işleri var ne de güvenceleri”, *Birgün Gazetesi*, 6 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/ne-isleri-var-ne-de-guvenceleri-290676>.
154. Sevdâ Karaca, “8 Mart: Mitler ve gerçekler”, *Evrensel Gazetesi*, 6 Mart 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/85871/8-mart-mitler-ve-gercekler>.
155. “Her 10 Kişiden 7’si Nafaka Hakkını Destekliyor”, *Bianet*, 6 Mart 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/221025-her-10-kisiden-7-si-nafaka-hakini-destekliyor>.
156. “2019’da 564, son iki ayda 56 kadın erkekler tarafından öldürüldü”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 7 Mart 2020, <https://t24.com.tr/haber/2019-da-564-son-iki-ayda-56-kadin-erkekler-tarafindan-olduruldu.865202>.
157. Filiz Gazi, “Ceren Akçabay: Aslında feminizm ‘Ezilenlerin beyanı esastır’ diyor”, *Gazete Duvar*, 7 Mart 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadin/2020/03/08/ceren-akcabay-aslinda-feminizm-ezilenleri-n-beyani-esastir-diyor/>.
158. Didem Mercan, “Bu iklim değişmeden şiddet ortadan kalkmaz”, *Birgün Gazetesi*, 7 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/bu-iklim-degismeden-siddet-ortadan-kalkmaz-290910>.
159. “Türkiye’de Kadın Hakları İhlalleri Raporu yayımlandı”, *Birgün Gazetesi*, 7 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/turkiye-de-kadin-hakki-ihlalleri-raporu-yayimlandi-290881>.
160. Banu Bülbül, “‘8 Mart’ ne içindir?”, *Birgün Gazetesi*, 7 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/8-mart-ne-icindir-290862>.
161. “Geri çevrilmesi mümkün olmayan bir feminist isyan bu!”, *Birgün Gazetesi*, 7 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/geri-cevrilmesi-mumkun-olmayan-bir-feminist-isyan-bu-290828>.
162. “Erkekler daha çok kazanıyor”, *Birgün Gazetesi*, 7 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/erkekler-daha-cok-kazaniyor-290831>.
163. Sıla Altun, “Bugünün en ilerisi, yarının mutlak eşitliği için: Kadın ve sınıf mücadelesi”, *Evrensel Gazetesi*, 7 Mart 2020, <https://www.evrensel.net/haber/398947/bugunun-en-ilerisi-yarinin-mutlak-esitligi-icin-kadin-ve-sinif-mucadelesi>.
164. Ayşen Şahin, “Kırk kere söyleyince olmadı: Bu kırk bir”, *Evrensel Gazetesi*, 8 Mart 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/85888/kirk-kere-soyleyince-olmadi-bu-kirk-bir>.
165. Füsun Sarp Nebil, “Kadın olmak için önce kendin ol”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 8 Mart 2020, <https://t24.com.tr/yazarlar/fusun-sarp-nebil/kadin-olmak-icin-once-kendin-ol.25790>.
166. Nuray Pehlivan, “İzmirli kadınlar: Ülkede demokrasi, bölgede barış istiyoruz”, *Gazete Duvar*, 8 Mart 2020,

- <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadin/2020/03/08/izmirli-kadinlar-ulkede-demokrasi-bolgede-baris-istiyoruz/>.
167. Müzeyyen Yüce, “Ankara’da kadınlar gece yürüyüşü de yaptı: Geceleri de sokakları da terk etmiyoruz!”, *Gazete Duvar*, 8 Mart 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadin/2020/03/08/ankarada-yuzlerce-kadin-yurudu-isyanimiz-var/>.
168. Adem Erkoçak, “Kadınlar maçındaki yüksek testosteron”, *Gazete Duvar*, 8 Mart 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/03/08/kadinlar-macindaki-yukse-testosteron/>.
169. Melis Başaran, “Yersiz yurtsuzluğun kadın hali”, *Birgün Gazetesi*, 8 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/yersiz-yurtsuzlugun-kadin-hali-290938>.
170. Gülgün Kıran, “Muhafazakarlaşma/dinselleşme kısıcında kadın sağlığı”, *Birgün Gazetesi*, 8 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/muhafazakarlasma-dinsellesme-kiskacinda-kadin-sagligi-290937>.
171. Senem Timuroğlu, “#8Mart2020: Dünyanın tüm kadınlarının güç kazandığı eşikteyiz”, *Birgün Gazetesi*, 8 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/8mart2020-dunyanin-tum-kadinlarinin-guc-kazandigi-esikteyiz-290936>.
172. Murat Tırpan, “Tecavüzcüden yönetmen olur mu?”, *Birgün Gazetesi*, 8 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/tecavuzcuden-ynetmen-olur-mu-290935>.
173. Dilan Esen, “Gerçekleşen her şey dayanışmayla”, *Birgün Gazetesi*, 8 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/gerceklesen-her-sey-dayanismayla-290933>.
174. Seda Balmumcu, “Erişilebilir kürtaj her kadının hakkı”, *Birgün Gazetesi*, 8 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/erisilebilir-kurtaj-her-kadinin-hakki-290932>.
175. Anıl Al-Rebholz, “İktidar ve rahim”, *Birgün Gazetesi*, 8 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/iktidar-ve-rahim-290931>.
176. Pınar İçel, “Kadınlar size ne borçlu?”, *Birgün Gazetesi*, 8 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/kadinlar-size-ne-borclu-290930>.
177. “Kadınlar akademide de mobbinge uğruyor”, *Birgün Gazetesi*, 8 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/kadinlar-akademide-de-mobbinge-ugruyor-290929>.
178. Dilan Esen, “Feminist Avukat Canan Arın: Erkek iktidarı için tüm kurumlar çalışıyor”, *Birgün Gazetesi*, 8 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/feminist-avukat-canan-arin-erkek-iktidari-icin-tum-kurumlar-calisiyor-290928>.
179. L. Gülden Treske, “Yüzlerce yıldır uğraşıyorlardı: Sonunda ideal kadın formülü bulundu!”, *Birgün Gazetesi*, 8 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/yuzlerce-yildir-ugrasiyorlardi-sonunda-ideal-kadin-formulu-bulundu-290926>.
180. Gülizar Biçer Karaca, “Siyasette kadının yeri, kadının siyasette yeri”, *Birgün Gazetesi*, 8 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/siyasette-kadinin-yeri-kadinin-siyasette-yeri-290924>.
181. Merve Atıcı, “Deprem çadırında kadın olmak: Yoktan var edenler onlar yok sayılan yine onlar”, *Birgün Gazetesi*, 8 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/deprem-cadirinda-kadin-olmak-yoktan-var-eden-onlar-yok-sayilan-yine-onlar-290923>.
182. Havva Gümüşkaya, “Hem engelli hem kadın olmak çok daha zor”, *Birgün Gazetesi*, 8 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/hem-engelli-hem-kadin-olmak-cok-daha-zor-290922>.

183. Havva Gümüşkaya, “Korkma bağı ben kadınımlı”, *Birgün Gazetesi*, 8 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/korkma-bagir-ben-kadinim-290919>.
184. Ceren Akkaya, “İyi ki Varız...”, *Bianet*, 8 Mart 2020, <http://bianet.org/bianet/kadin/221088-iyi-ki-variz>.
185. Evrim Kepenek, “4 Ülkeden 5 Kadın Konuşuyor; Evlenmek İstemiyorum, Çünkü...”, *Bianet*, 8 Mart 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/221086-4-ulkeden-5-kadin-konusuyor-evlenmek-is-temiyorum-cunku>.
186. Doğan Keskin, “Hamilelik Nedeniyle Sözleşme Feshi Geçersiz ve Ayrımcılıktır”, *Bianet*, 8 Mart 2020, <http://bianet.org/bianet/kadin/221074-hamilelik-nedeniyle-sozlesme-feshi-gecersizdir-ve-ayrimciliktir>.
187. İrfan Aktan, “Türkiye’nin ana muhalefeti kadın hareketi”, *Gazete Duvar*, 9 Mart 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/03/09/turkiyenin-ana-muhalefeti-kadin-hareket-i/>.
188. Füsün Demirel, “Haydi şimdi dansa devam”, *Birgün Gazetesi*, 9 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/haydi-simdi-dansa-devam-291034>.
189. Seda Balmumcu, “Tırmanış ekiplerine kadın olarak kabul edilmem için kendimi ispatlamam gerekti”, *Birgün Gazetesi*, 9 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/tirmanis-ekiplerine-kadin-olarak-kabul-edilmem-icin-kendimi-i-spatlamam-gerekti-291031>.
190. Anıqah Choudhri, “Kadınlar demokrasiyi savunuyor”, *Birgün Gazetesi*, 9 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/kadınlar-demokrasiyi-savunuyor-291015>.
191. “İstedikten sonra yapamayacağınız hiçbir iş yok”, *Birgün Gazetesi*, 9 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/istedikten-sonra-yapamayacaginiz-hicbir-is-yok-291006>.
192. Özge Güneş, “Gıda üreten kadınlar”, *Birgün Gazetesi*, 9 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/gida-ureten-kadınlar-291002>.
193. Meral Danyıldız, “Ölüm değil, çözüm lazım”, *Birgün Gazetesi*, 9 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/olum-degil-cozum-lazim-290999>.
194. Zeynep Alica, “Eğitimde toplumsal cinsiyet eşitliğinin yasal dayanakları”, *Birgün Gazetesi*, 10 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/egitimde-toplumsal-cinsiyet-esitliginin-yasal-dayanaklari-291172>.
195. Canan Aratemur Çimen ve Sezen Bayhan, “Ders kitaplarında ideal kadınlık”, *Birgün Gazetesi*, 10 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/ders-kitaplarinda-ideal-kadinlik-291171>.
196. Evrim Kepenek, “Erkek Şiddetini Cesaretlendiren Barolar Görmek İstemiyoruz”, *Bianet*, 10 Mart 2020, <http://bianet.org/bianet/erkek-siddeti/221177-erkek-siddetini-cesaretlendiren-barolar-gormek-i-stemiyoruz>.
197. Aynur Tekin, “Sabiha Sertel’in ‘suçu’: Kadın, komünist, dönme”, *Gazete Duvar*, 10 Mart 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadin/2020/03/10/sabiha-sertelin-sucu-kadin-komunist-donme/>.
198. Yasemin Girgin, “Kadın oyunculara ‘öğretilmiş umutsuzluk’”, *Birgün Gazetesi*, 10 Mart 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/forum/2020/03/10/kadin-oyuncular-da-ogretilmis-umutsuzluk/>.

199. “Toplumun yüzde 66’sı ‘kadınların yaşadığı en büyük sorun şiddet’ diyor”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 10 Mart 2020, <https://t24.com.tr/haber/toplumun-yuzde-66-si-kadinlari-yasadigi-en-buyuk-sorun-siddet-di-or,865730>.
200. “Kadınların en büyük sorunu ‘şiddet’”, *Birgün Gazetesi*, 11 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/kadinlari-en-buyuk-sorunu-siddet-291296>.
201. Ayşe Acar, “Çünkü burada kadın olmak mükemmel bir şey!”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 11 Mart 2020, <https://t24.com.tr/yazarlar/ayse-acar/cunku-burada-kadin-olmak-mukemmel-bir-sey,25811>.
202. “Umutsuzluğa kapılırsan bu kalabalığı hatırla”, *Evrensel Gazetesi*, 14 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/umutsuzluga-kapilirsan-bu-kalabaligi-hatirla-291748>.
203. İmran Gökçe Şahin, “30 yıldır kadınların belleği”, *Birgün Gazetesi*, 14 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/30-yildir-kadinlari-bellegi-291736>.
204. Sevdâ Karaca, “Feminist yürüyüşe kenar notları”, *Evrensel Gazetesi*, 15 Mart 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/85940/feminist-yuruyuse-kenar-notlari>.
205. Evrim Kepenek, “Nafaka Hakkımızdan Vazgeçmeyiz...”, *Bianet*, 15 Mart 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/221384-nafaka-hakkimizdan-vazgecmeyiz>.
206. Ertan Erol, “Meksika’da gerilim hatları: Kadın hareketi ve yerli toplulukları”, *Evrensel Gazetesi*, 16 Mart 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/85946/meksikada-gerilim-hatlari-kadin-hareketi-ve-yerli-topluluklari>.
207. Uğur Kutay, “Sayfaların cinsiyeti olur mu?!” *Evrensel Gazetesi*, 16 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/sayfalarin-cinsiyeti-olur-mu-291920>.
208. Evrim Kepenek, “Güzel Soru: Neden Bu Konferansta Kadın Yok?”, *Bianet*, 17 Mart 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/221465-guzel-soru-neden-bu-konferansta-kadin-yok>.
209. Sibel Taş, “Biz kadınlar, bu sorunları çözebiliriz”, *Evrensel Gazetesi*, 18 Mart 2020, <https://www.evrensel.net/haber/399813/biz-kadinlar-bu-sorunlari-cozebiliriz>.
210. Seren Elataş, “Bir gün değil her gün hakkımızı savunalım”, *Evrensel Gazetesi*, 18 Mart 2020, <https://www.evrensel.net/haber/399822/bir-gun-degil-her-gun-hakkimizi-savunalım>.
211. Ayşe Tütüncü, “Kadın müzisyenler ‘görünüyor’ mu, eserleri yarına kalıyor mu?”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 19 Mart 2020, <https://t24.com.tr/k24/yazi/kadin-muzisyenler-gorunuyor-mu-eserleri-yarina-kaliyor-mu,2591>.
212. Gözde Yılmaz, “Kadın düşmanlığı ve hain dişiler: Despinalar, Beatrice’ler, Hayganoşlar...”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 20 Mart 2020, <https://t24.com.tr/k24/yazi/kadin-dusmanligi-ve-hain-disiler-despinalar-beatriceler-hayganoslar,2593>.
213. Banu Bülbül, “Yanılsama ihtiyacımız, Korona ve ‘gerçeklik’”, *Birgün Gazetesi*, 21 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/yanilsama-ihciyacimiz-korona-ve-gerceklik-292611>.
214. Necla Akgökçe, “Salgın günlerinde kadın emeği”, *Birgün Gazetesi*, 21 Mart, <https://www.birgun.net/haber/salgın-gunlerinde-kadin-emeği-292588>.
215. Melissa Jeltsen, “Korona günlerinde ev herkes için güvenli mi?”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 21 Mart 2020, <https://t24.com.tr/haber/korona-gunlerinde-ev-herkes-icin-guvenli-mi,867816>.
216. Evrim Kepenek, “Korona Günlerinde Kadınlar”, *Bianet*, 22 Mart 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/221768-korona-gunlerinde-kadinlar>.

217. Berrin Sönmez, “Karantinada ekonomik tedbirler ve eril şiddetle mücadele”, *Gazete Duvar*, 24 Mart 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/03/24/karantinada-ekonomik-tedbirler-ve-eril-siddetle-mucadele/>.
218. Adile Doğan, “Korona günlerinde kadına şiddet: Bahaneler arttı, acil önlem şart!”, *Evrensel Gazetesi*, 24 Mart 2020, <https://www.evrensel.net/haber/400325/korona-gunlerinde-kadina-siddet-bahaneler-artti-acil-onlem-sart>.
219. Özlem Akarsu Çelik, “Prof. Dr. Kadriye Bakırcı: Kadına ve çocuğa yönelik suçun affı olmaz”, *Gazete Duvar*, 24 Mart 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadin/2020/03/24/prof-dr-kadriye-bakirci-kadina-ve-cocuga-yonelik-sucun-affi-olmaz/>.
220. “Korona günlerinde şiddet hattımızı kadınlar evden değil; markete gidiyorum diyerek dışarıdan aradı”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 24 Mart 2020, <https://t24.com.tr/haber/korona-gunlerinde-siddet-hattimizi-kadinlar-evden-degil-markete-gidiyorum-diyerek-disaridan-aradi.868390>.
221. Evrim Kepenek, “İnfaz Paketi İtirazı: Kadınlar ve Çocuklar İçin Güvensizlik Ortamı Yaratacak”, *Bianet*, 24 Mart 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/221877-infaz-paketi-itarazi-kadinlar-ve-cocuklar-ic-in-guvensizlik-ortami-yaratacak>.
222. Kübra Köklü, “Karantinada kadın çılgılığı”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 26 Mart 2020, <http://www.cumhuriyet.com.tr/haber/karantinada-kadin-cigligi-1729497>.
223. Adile Doğan, “İşçi kadınlar: Halimiz harap, kaygımız büyük”, *Evrensel Gazetesi*, 26 Mart 2020, <https://www.evrensel.net/haber/400424/isci-kadinlar-halimiz-harap-kaygimiz-buyuk>.
224. “Kadınlar Salgınla Mücadele Süreçlerine Nasıl Dahil Edilmeli?”, *Bianet*, 27 Mart 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/222089-kadinlar-salginla-mucadele-sureclerine-nasil-dahil-edilmeli>.
225. “Mor Çatı’dan Koronavirüs Günlerinde Kadınlar İçin Şiddete Karşı Önlemler”, *Bianet*, 27 Mart 2020, <http://bianet.org/bianet/erkek-siddeti/222067-mor-cati-dan-koronavirus-gunlerinde-kadinlar-ic-in-siddete-karsi-onlemler>.
226. Seda Balmumcu, “Evde kalınca kendime kurduğum hayatı fark etti”, *Birgün Gazetesi*, 28 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/evde-kalinca-kendime-kurdugum-hayati-fark-etti-293620>.
227. Meral Danyıldız, “Erkek şiddeti artıyor devletin bir kriz planı yok”, *Birgün Gazetesi*, 28 Mart 2020, <https://www.birgun.net/haber/erkek-siddeti-artiyor-devletin-bir-kriz-planı-yok-293605>.
228. Fatma Basar, “Bir kadın işçi yazdı: Dışarı çıkma diyorlar, zaten dışarıda iş de yok”, *Evrensel Gazetesi*, 30 Mart 2020, <https://www.evrensel.net/haber/400792/bir-kadin-isci-yazdi-disari-cikma-diyorlar-zaten-disari-da-is-de-yok>.
229. “Siyasette Kadın 2020 Haritası: Türkiye 122. Sırada”, *Bianet*, 30 Mart 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/222188-siyasette-kadin-2020-haritasi-turkiye-122-sirada>.
230. Evrim Kepenek, “Avukat Selin Nakipoğlu’ndan 10. Madde Uyarısı: Erkek Şiddetini Artıracak”, *Bianet*, 31 Mart 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/222238-avukat-selin-nakipoglu-ndan-10-madde-uy-arisi-erkek-siddetini-artiracak>.

231. Eren Saran, “Yemekhanede çalışan kadın işçiler: Ücretli izin beklerken yıllık izinden olduk”, *Evrensel Gazetesi*, 2 Nisan 2020, <https://www.evrensel.net/haber/401139/yemekhanede-calisan-kadin-isciler-ucretli-izin-bekler-ken-yillik-izinden-olduk>.
232. İlke Işık, “Gerçek şu: Tecavüz sanıklarına örtülü af getiriyorlar”, *Evrensel Gazetesi*, 2 Nisan 2020, https://www.evrensel.net/haber/401158/gercek-su-tecavuz-saniklarina-ortulu-af-getiriyorlar?utm_source=anasayfa&utm_medium=manset&utm_campaign=haber&slide_order=14.
233. “Ankara Barosu Kadın Hakları Merkezi’nden şiddet mağduru kadınlara çağrı: Evdeyken çaresiz değilsin”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 2 Nisan 2020, <https://t24.com.tr/haber/ankara-barosu-kadin-haklari-merkezi-nden-siddet-magduru-kadinlara-cagri-evdeyken-caresiz-degilsin.870360>.
234. “Koronavirüs nedeniyle temizliğe gidemeyen kadınlar: Güvencesi olmayanlar korunmalı”, *Evrensel Gazetesi*, 3 Nisan 2020, <https://www.evrensel.net/haber/401212/koronavirus-nedeniyle-temizlige-gidemeyen-kadinlar-guvencesi-olmayanlar-korunmali>.
235. Tuba Torun, “İnfaz değişikliği önerisi ne getiriyor?”, *Gazete Duvar*, 3 Nisan 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/04/03/infaz-degisikligi-onerisi-ne-getiriyor/>.
236. “Korona Kapıdan Giremiyor Ya Patriyarka...”, *Bianet*, 3 Nisan 2020, <http://bianet.org/bianet/erkek-siddeti/222421-korona-kapidan-giremiyor-ya-patriyarka>.
237. Emel Memiş, Murat Koyuncu ve Şemsa Özar, “İşçi/İşsiz Kadınlar Salgında Tam Kapasite Evin Hizmetinde”, *Bianet*, 3 Nisan 2020, <http://bianet.org/bianet/kadin/222389-isci-issiz-kadinlar-salginda-tam-kapasite-ev-hizmetinde>.
238. Meral Danyıldız, “‘Evde kalan’ kadınların hayatı hiçe sayılıyor”, *Birgün Gazetesi*, 4 Nisan 2020, <https://www.birgun.net/haber/evde-kalan-kadinlari-hayati-hice-sayiliyor-294685>.
239. Arzu Hazer, “İnfaz değişikliği kadınları nasıl etkiliyor?”, *Birgün Gazetesi*, 4 Nisan 2020, <https://www.birgun.net/haber/infaz-degisikligi-kadinlari-nasil-etkiliyor-294688>.
240. Hilal Tok, “Roman kadınların koronavirüs günleri: ‘Çocuğuma yedirmek için ebegümeci topluyorum’”, *Evrensel Gazetesi*, 5 Nisan 2020, <https://www.evrensel.net/haber/401318/roman-kadinlari-koronavirus-gunleri-cocuguma-yedirmek-icin-ebegumeci-topluyorum>.
241. “İstanbul’da aile içi şiddet vakalarında büyük artış”, *Gazete Duvar*, 5 Nisan 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/gundem/2020/04/05/istanbulda-aile-ici-siddet-vakalarinda-bu-yuk-artis/>.
242. Gülmay Gümüşhan, “Evlendikten sonra dışarıyı unutmuşum, yolları, sokakları”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 5 Nisan 2020, <https://t24.com.tr/yazarlar/kendine-ait-bir-kose/evlendikten-sonra-disariyi-unutmustum-yollar-i-sokaklari.26110>.
243. Evrim Kepenek, “Erkek Şiddeti Haberleri de Eve Kapandı”, *Bianet*, 5 Nisan 2020, <http://bianet.org/bianet/erkek-siddeti/222488-erkek-siddeti-haberleri-de-eve-kapandi>.
244. “Şiddet uygulayan erkeği evden uzaklaştırma devam etsin”, *Gazete Duvar*, 6 Nisan 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadin/2020/04/06/siddet-uygulayan-erkegi-evden-uzaklastirma-devam-etsin/>.
245. Filiz Gazi, “Salgın, ev işçilerine tüm kapıları kapattı”, *Gazete Duvar*, 7 Nisan 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/gundem/2020/04/07/salgini-ev-iscilerine-tum-kapilari-kapatti/>.

246. Berrin Sönmez, “Yasa teklifi değil yasamanın utanç belgesi”, *Gazete Duvar*, 7 Nisan 2020,
<https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/04/07/yasa-teklifi-degil-yasamanin-utanc-belgesi/>.
247. “‘Evde kal’ çağrısının ardından kadına şiddet arttı: ‘Geliştirilen politikalar cinsiyet eşitliği gözetilerek tekrar ele alınmalı’”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 7 Nisan 2020,
<https://t24.com.tr/haber/evde-kal-cagrisinin-ardindan-kadina-siddet-artti-gelistirilen-politikalar-cinsiyet-esitligi-gozetilererek-tekrar-ele-alinmali.871187>.
248. “Devlet, kadınlar ile çocuklara yönelik işlenen suçları affetme yetkisine sahip değildir”, *Birgün Gazetesi*, 7 Nisan 2020,
<https://www.birgun.net/haber/devlet-kadınlar-ile-cocuklara-yonelik-islenen-suclari-affetme-yetkisine-sahip-degildir-295194>.
249. Dilan Esen, “Evde kal çağrısının ardından şiddet arttı: Gerekli önlemleri alın!”, *Birgün Gazetesi*, 7 Nisan 2020,
<https://www.birgun.net/haber/evde-kal-cagrisinin-ardindan-siddet-artti-gerekli-onlemleri-alin-295159>.
250. Ebru Yiğit, “Koronavirüs salgınında evdeki işler ikiye katlandı, evde nefes alacak zaman kalmadı”, *Evrensel Gazetesi*, 7 Nisan 2020,
<https://www.evrensel.net/haber/401491/koronavirus-salgininda-evdeki-isler-ikiye-katlandi-evde-nefes-alacak-zaman-kalmadi>.
251. Ercüment Akdeniz, “Korona günlerinde mülteciler: Hem mülteci, hem kadın, hem işçi”, *Evrensel Gazetesi*, 8 Nisan 2020,
<https://www.evrensel.net/haber/401682/korona-gunlerinde-multeciler-hem-multeci-hem-kadin-hem-isci>.
252. Hilal Tok, “Koronavirüs salgını süreci azalan kadın cinayetlerini artırabilir”, *Evrensel Gazetesi*, 8 Nisan 2020,
<https://www.evrensel.net/haber/401697/koronavirus-salgin-sureci-azalan-kadin-cinayetlerini-artirabilir>.
253. “Koronavirüs günlerinde ev içi şiddet artıyor: Kadınlar şiddetten korunmak için neler yapabilir?”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 8 Nisan 2020,
<https://t24.com.tr/haber/koronavirus-gunlerinde-ev-ici-siddet-artiyor-kadınlar-siddetten-korunmak-icin-neler-yapabilir.871369>.
254. Elif Ekin Saltık, “Korona günlerinde ev işçisi kadınlara reva görülen: Ya salgın ya aç kalmak”, *Evrensel Gazetesi*, 9 Nisan 2020,
<https://www.evrensel.net/haber/401687/korona-gunlerinde-ev-iscisi-kadınlara-reva-gorulen-ya-salgin-ya-ac-kalmak>.
255. Sevdâ Karaca, “Salgınla artan ev işleri: ‘Normal’i de dehşetliydi!”, *Evrensel Gazetesi*, 10 Nisan 2020,
<https://www.evrensel.net/yazi/86108/salginla-artan-ev-isleri-normali-de-dehsetliydi>.
256. “Daha çok dayanışmaya ihtiyacımız var”, *Birgün Gazetesi*, 11 Nisan 2020,
<https://www.birgun.net/haber/daha-cok-dayanismaya-ihtiyacimiz-var-295948>.
257. Meral Danyıldız, “Güvencesiz çalışan kadınlar zor durumda: Bıçak kemiğe dayandı”, *Birgün Gazetesi*, 11 Nisan 2020,
<https://www.birgun.net/haber/guvencesiz-calisan-kadınlar-zor-durumda-bicak-kemige-dayandi-295947>.
258. “28 kentte yapılan ankete göre salgın sürecinde kadına yönelik şiddet yüzde 27,8 arttı”, *Evrensel Gazetesi*, 11 Nisan 2020,

- <https://www.evrensel.net/haber/401939/28-kentte-yapilan-ankete-gore-salgin-surecinde-kadin-a-yonelik-siddet-yuzde-27-8-artti>.
259. Elif Ekin Saltık ve Hasret Kanat, “Korona günlerinde mülteci kadınlar: Savaşta öleceğiz diye geldik, açlıktan öleceğiz”, *Evrensel Gazetesi*, 12 Nisan 2020, <https://www.evrensel.net/haber/401949/korona-gunlerinde-multeci-kadinlar-savasta-olecegiz-diye-geldik-acliktan-olecegiz>.
260. Evrim Kepenek, “Kadınların Yönettiği Üç Ülke, Türkiye ve Koronavirüs”, *Bianet*, 12 Nisan 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/222811-kadinlarin-yonettigi-uc-ulke-turkiye-ve-koronavirus>.
261. “Karantinada kadına ve çocuğa şiddet”, *Birgün Gazetesi*, 12 Nisan 2020, <https://www.birgun.net/haber/karantinada-kadina-ve-cocuga-siddet-296045>.
262. Hatice Demir, “Berfin Özek ve ‘makbul mağdurlar’ meselesi”, *Gazete Duvar*, 12 Nisan 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/forum/2020/04/11/berfin-ozek-ve-makbul-magdurlar-meselesi/>.
263. “Arap dünyasında geçen hafta: Korona döneminde ev, kadınlar için güvenli bir alan mı?”, *Gazete Duvar*, 12 Nisan 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/dunya/2020/04/12/arap-dunyasinda-gecen-hafta-korona-doneminde-ev-kadinlar-icin-guvenli-bir-alan-mi/>.
264. Sevgi Yılmaz, “Ne olur evde kal”, *Evrensel Gazetesi*, 13 Nisan 2020, <https://www.evrensel.net/haber/402035/ne-olur-evde-kal>.
265. Filiz Gazi, “Şiddete dair kafamızda mitik bir hikaye oluşmuş”, *Gazete Duvar*, 13 Nisan 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadin/2020/04/13/siddete-dair-kafamizda-mitik-bir-hikaye-olusmus/>.
266. “155 Kadın Örgütü Evde Yoksulluktan ve Erkek Şiddetinden Ölmek İçin Sesleniyor”, *Bianet*, 15 Nisan 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/223004-155-kadin-orgutu-evde-yoksulluktan-ve-erkek-siddetinden-olmemek-icin-sesleniyor>.
267. Evrim Kepenek, “Şiddet Faili Erkekler Serbest: Kadınlar Nasıl Korunacak?”, *Bianet*, 15 Nisan 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/222984-siddet-faili-erkekler-serbest-kadinlar-nasil-korunacak>.
268. Feray Aytekin Aydoğan, “Senin hikayen, Benim hikayem, bizim hikayemiz”, *Birgün Gazetesi*, 16 Nisan 2020, <https://www.birgun.net/haber/senin-hikayen-benim-hikayem-bizim-hikayemiz-296697>.
269. Hüseyin Şimşek, “Ne ilk deneme ne de son olacak”, *Birgün Gazetesi*, 17 Nisan 2020, <https://www.birgun.net/haber/ne-ilk-deneme-ne-de-son-olacak-296911>.
270. Aynur Tekin, “Şiddet gören kadına: Evine git, sığınaklar daha kötü”, *Gazete Duvar*, 17 Nisan 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadin/2020/04/17/siddet-goren-kadina-evine-git-siginaklar-da-ha-kotu/>.
271. “Nasıl geçer bu cumartesi?”, *Birgün Gazetesi*, 18 Nisan 2020, <https://www.birgun.net/haber/nasil-gecer-bu-cumartesi-297057>.
272. Selin Nakipoğlu, “Af yasası erkek şiddetine davetiye”, *Birgün Gazetesi*, 18 Nisan 2020, <https://www.birgun.net/haber/af-yasasi-erkek-siddetine-davetiye-297058>.

273. Meral Danyıldız, “‘Erken evlenen çocuk’ değil, istismar edilen çocuk”, *Birgün Gazetesi*, 18 Nisan 2020, <https://www.birgun.net/haber/erken-evlenen-kadin-degil-istismar-edilen-cocuk-297060>.
274. Canan Güllü, “Ahlaksız Teklif”, *Birgün Gazetesi*, 19 Nisan 2020, <https://www.birgun.net/haber/ahlaksiz-teklif-297215>.
275. L. Gülden Treske, “Evde Kal Türkiye Evde Hayat Var”, *Birgün Gazetesi*, 19 Nisan 2020, <https://www.birgun.net/haber/evde-kal-turkiye-evde-hayat-var-297211>.
276. Berrin Sönmez, “Tatlısu Ahlakçılığı”, *Gazete Duvar*, 19 Nisan 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/04/19/tatlisu-ahlakciligi/>.
277. Pınar Ögünç, “Nasıl olayım, deliriyorum tabii ki”, *Gazete Duvar*, 19 Nisan 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/04/19/nasil-olayim-deliriyorum-tabii-ki/>.
278. Federici’den salgın değerlendirmesi: Kapitalizm, yeniden üretim ve karantina”, *Gazete Duvar*, 19 Nisan 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/dunya-forum/2020/04/18/federiciden-salgin-degerlendirmesi-kapitalizm-yeniden-uretim-ve-karantina/>.
279. Evrim Kepenek, “Medyanın Diline Çuvaldızı Niyetiyle...”, *Bianet*, 19 Nisan 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/223161-medyanin-diline-cuvaldizi-niyetiyle>.
280. Yasemin Giritli İnceoğlu, “Karantina Evlerinde Küresel Erkek Şiddeti”, *Bianet*, 22 Nisan 2020, <http://bianet.org/bianet/saglik/223275-karantina-evlerinde-kuresel-erkek-siddeti>.
281. Elif Sancı, “Virüsten korkmadım af çıkmasından korktuğum kadar”, *Evrensel Gazetesi*, 22 Nisan 2020, <https://www.evrensel.net/haber/402767/virusten-korkmadim-af-cikmasindan-korktugum-kadara>.
282. Sevdâ Karaca, “Korona Günlerinde Kadın Emeği”, *Evrensel Gazetesi*, 24 Nisan 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/86201/korona-gunlerinde-kadin-emeği>.
283. “Ev İşçisi Kadın: ‘Bize virüs bulaştırırsın’ denilerek odama hapsedildim”, *Evrensel Gazetesi*, 24 Nisan 2020, <https://www.evrensel.net/haber/403044/ev-iscisi-kadin-bize-virus-bulastirirsin-denilerek-odama-hapsedildim>.
284. Gamze Akkuş İlgezdi, “Dışarıda virüs evde şiddet var”, *Birgün Gazetesi*, 24 Nisan 2020, <https://www.birgun.net/haber/disarida-virus-evde-siddet-var-297995>.
285. Banu Bülbül, “Ceylan’ın ardından”, *Birgün Gazetesi*, 25 Nisan 2020, <https://www.birgun.net/haber/ceylan-in-ardindan-298155>.
286. Pınar İçel, “Kadın sağlık çalışanı kadının yurdu”, *Birgün Gazetesi*, 25 Nisan 2020, <https://www.birgun.net/haber/kadin-saglik-calisan-kadının-yurdu-298153>.
287. Meral Danyıldız, “Sağlık emekçisi kadınlar anlatıyor: Bir yanda virüs diğer yanda şiddet”, *Birgün Gazetesi*, 25 Nisan 2020, <https://www.birgun.net/haber/saglik-emekcisi-kadınlar-anlatiyor-bir-yanda-virus-diger-yanda-siddet-298152>.
288. Aslı Pasinli, “İğnenin Ucunda Bir İp, Ev İçi Şiddeti Dikiyoruz”, *Bianet*, 25 Nisan 2020, <https://bianet.org/biamag/toplumsal-cinsiyet/223408-ignenin-ucunda-bir-ip-ev-ici-siddeti-dikiyoruz>.
289. Evrim Kepenek, “Hülya ve Müslüm...” *Bianet*, 26 Nisan 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/223448-hulya-ve-muslum>.
290. Suna Aras, “Bu ülkede kadın olmak”, *Bianet*, 26 Nisan 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/223445-bu-ulkede-kadin-olmak>.
291. L. Gülden Treske, “Çocuğun ölümü”, *Birgün Gazetesi*, 26 Nisan 2020, <https://www.birgun.net/haber/cocugun-olumu-298251>.

292. “Bask Kadınları: Koronavirüs Sağlık Hizmetlerindeki Eşitsizliği Görünür Kıldı”, *Bianet*, 29 Nisan 2020,
<http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/223586-bask-kadinlari-koronavirus-saglik-hizmetlerindeki-esitsizligi-gorunur-kildi>.
293. Zeynep Banu Dalaman, “Dünya Feministlerinden Hükümetlere ‘COVID-19’ Çağrısı”, *Bianet*, 30 Nisan 2020,
<http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/223634-dunya-feministlerinin-covid-19-ile-ilgili-hukumetlere-cagrisi>.
294. Ezgi Başaran, “Deniz Kandiyoti: Salgın, modern kadının yaşadığı illüzyonu yıktı geçti”, *Gazete Duvar*, 30 Nisan 2020,
<https://www.gazeteduvar.com.tr/gundem/2020/04/30/deniz-kandiyoti-salgın-modern-kadinin-yasadigi-illuzyonu-yikti-gecti/>.
295. Göksu Cengiz, “Pandemide toplumsal yeniden üretim”, *Birgün Gazetesi*, 2 Mayıs 2020,
<https://www.birgun.net/haber/pandemide-toplumsal-yeniden-uretim-299152>.
296. Seda Balmumcu, “Kırsalda yaşayan kadınlar anlatıyor: Yaşamak için üretmek zorundayız”, *Birgün Gazetesi*, 2 Mayıs 2020,
<https://www.birgun.net/haber/kirsalda-yasayan-kadinlar-anlatiyor-yasamak-icin-uretmek-zorundayiz-299153>.
297. Aynur Tekin, “Yerel yönetimler pandemide kadınlar için ne yapıyor?”, *Gazete Duvar*, 3 Mayıs 2020,
<https://www.gazeteduvar.com.tr/kadin/2020/05/03/yerel-yonetimler-pandemide-kadinlar-icin-ne-yapiyor/>.
298. Aslı Biçen, “Tohumlar ve kadınlar”, *Gazete Duvar*, 3 Mayıs 2020,
<https://www.gazeteduvar.com.tr/hayat/2020/05/03/tohumlar-ve-kadinlar/>.
299. Ayşen Şahin, “Damacana suçsuzdur!”, *Evrensel Gazetesi*, 3 Mayıs 2020,
<https://www.evrensel.net/yazi/86262/damacana-sucsuzdur>.
300. Evrim Kepenek, “Anneler Günü Yaklaşırken...” *Bianet*, 3 Mayıs 2020,
<http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/223733-anneler-gunu-yaklasirken>.
301. “Kadınlar Mücadele Ediyor, Erkek Şiddeti Yargılanıyor”, *Bianet*, 4 Mayıs 2020,
<http://bianet.org/bianet/erkek-siddeti/223771-kadinlar-mucadele-ediyor-erkek-siddeti-yargilaniyor>.
302. Berrin Sönmez, “İktidardan tecavüzcülere bayram müjdesi”, *Gazete Duvar*, 5 Mayıs 2020,
<https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/05/05/iktidardan-tecavuzculere-bayram-mujdesi/>.
303. “Mor Çatı Raporu’ndan: Polis, Şiddeti ‘Anne-Bana O’ Diyerek Geçti”, *Bianet*, 6 Mayıs 2020,
<http://bianet.org/bianet/erkek-siddeti/223900-mor-cati-raporu-ndan-polis-siddeti-anne-baba-o-diyerek-gecistirdi>.
304. Şemsa Özar ve Emel Memiş, “Korona Salgınının Yarattığı Kriz Kadın Emeği Açısından Ne İfade Ediyor?”, *Bianet*, 8 Mayıs 2020,
<http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/223995-korona-salgininin-yarattigi-kriz-kadin-eme-gi-acisindan-ne-ifade-ediyor>.
305. Ege Öztokat, “Öyle Bir Çocuk Yetistirdim ki Önyargısız, Kabullenici, Destekleyici”, *Bianet*, 9 Mayıs 2020,
<https://bianet.org/biamag/lgbti/223970-oyle-bir-cocuk-yetistirdim-ki-onyargisiz-kabullenici-destekleyici>.

306. Claire Cain Miller, “Karantina Evlerinde Hayat; Erkek Paylaşıyor mu, Yardım mı Ediyor?”, *Bianet*, 9 Mayıs 2020, <https://bianet.org/biamag/diger/224030-karantina-evlerinde-hayat-erkek-paylasiyor-mu-yardi-m-mi-ediyor>.
307. “Tüm annelerin hayatı mücadeleyle geçiyor”, *Evrensel Gazetesi*, 10 Mayıs 2020, <https://www.birgun.net/haber/tum-annelerin-hayati-mucadeleyle-geciyor-300313>.
308. Mehmet Kazım, “LGBT: Evsiz, dilsiz”, *Gazete Duvar*, 10 Mayıs 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/forum/2020/05/10/lgbt-evsiz-dilsiz/>.
309. Berrin Sönmez, “Darbe, kültürel iktidar, İstanbul Sözleşmesi”, *Gazete Duvar*, 10 Mayıs 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/05/10/darbe-kulturel-iktidar-istanbul-sozlesmesi/>.
310. Evrim Kepenek, “Türkiye’den Göç Eden Kadınlar: Yalnız Değiliz”, *Bianet*, 11 Mayıs 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/223651-turkiye-den-goc-eden-kadinlar-yalniz-degil-iz>.
311. Florence Nightingale Covid-19 Günlerinde Neden Önemli?”, *Bianet*, 12 Mayıs 2020, <http://bianet.org/bianet/saglik/224168-florence-nightingale-covid-19-gunlerinde-neden-onemli-i>.
312. Bilge Erbaş, “Karantina döneminde kadın”, *Evrensel Gazetesi*, 13 Mayıs 2020, <https://www.evrensel.net/haber/404617/karantina-doneminde-kadin>.
313. Selen Elataş, “Yurt ve ev arasında sıkışmak”, *Evrensel Gazetesi*, 13 Mayıs 2020, <https://www.evrensel.net/haber/404677/yurt-ve-ev-arasında-sikismak>.
314. Pınar Öğünç, “Salgın var, feministlik yapmanın zamanı mı yani?”, *Gazete Duvar*, 14 Mayıs 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/05/14/salgin-var-feministlik-yapmanin-zamani-mi-yani/>.
315. Funda Şenol Cantek ve Ezgi Özcan, “Aşk-ı Memnu: ‘Şeytan’ kadının mağduriyeti”, *Gazete Duvar*, 15 Mayıs 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadin/2020/05/15/ask-i-memnu-seytan-kadinin-magduriyeti/>.
316. “Erkekler, ‘zayıflık’ olarak görüyor; kadınlar kadar maske takmıyor”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 15 Mayıs 2020, <https://t24.com.tr/haber/erkekler-zayiflik-olarak-goruyor-kadinlar-kadar-maske-takmiyor,878819>.
317. Mustafa Mert Bildircin, “Göçmen kadınlar eziliyor”, *Birgün Gazetesi*, 16 Mayıs 2020, <https://www.birgun.net/haber/gocmen-kadinlar-eziliyor-301119>.
318. Mahir Bağış, “Salgın en çok kadın işçileri vurdu”, *Birgün Gazetesi*, 16 Mayıs 2020, <https://www.birgun.net/haber/salgin-en-cok-kadin-iscileri-vurdu-301116>.
319. Emel Memiş, “Eşit ve iyi bir yaşam için”, *Birgün Gazetesi*, 16 Mayıs 2020, <https://www.birgun.net/haber/esit-ve-iyi-bir-yasam-icin-301095>.
320. Zeynep Çelik, “Karantinadaki LGBTİ+’lar Anlatıyor: Mücadele Katbekat Arttı”, *Bianet*, 16 Mayıs 2020, <http://bianet.org/bianet/diger/224352-mucadele-katbekat-artti>.
321. “Salgın koşullarında derinleşen yoksulluk: Yoksul kadınların hayatta kalma savaşı”, *Evrensel Gazetesi*, 17 Mayıs 2020, <https://www.evrensel.net/haber/404928/salgin-kosullarinda-derinlesen-yoksulluk-yoksul-kadınların-hayatta-kalma-savasi>.
322. Ayşen Şahin, “Çalışılmış cahillik postu giymek”, *Evrensel Gazetesi*, 17 Mayıs 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/86366/calisilmis-cahillik-postu-giymek>.

323. Nesli Zağlı, “Püriten kadınlık ve virütik erkeklik”, *Birgün Gazetesi*, 17 Mayıs 2020, <https://www.birgun.net/haber/puriten-kadinlik-ve-virutik-erkeklik-301232>.
324. Nihan Feyza Lezgiöğlu, “Erkek cephesinde yeni bir şey yok”, *Gazete Duvar*, 17 Mayıs 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/forum/2020/05/17/erkek-cephesinde-yeni-bir-sey-yok/>.
325. Aynur Tekin, “İstanbul Sözleşmesi neden hedef alınıyor?”, *Gazete Duvar*, 17 Mayıs 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadin/2020/05/17/istanbul-sozlesmesi-neden-hedef-aliniyor/>.
326. Taylan Acar, “Doğum istatistiklerini nasıl değerlendirmek gerekiyor?”, *Gazete Duvar*, 17 Mayıs 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/forum/2020/05/17/dogum-istatistiklerini-nasil-degerlendirme-k-gerekiyor/>.
327. Pınar Ögünç, “Asıl ahlaksızlık budur bana göre”, *Gazete Duvar*, 17 Mayıs 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/05/17/asil-ahlaksizlik-budur-bana-gore/>.
328. Berrin Sönmez, “Her kesimden kadın görüşü: İstismar affına hayır!”, *Gazete Duvar*, 17 Mayıs 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/05/17/her-kesimden-kadin-gorusu-istismar-affina-hayir/>.
329. Zeynep Banu Dalaman, “Covid-19 ile Mücadelede Kadın Liderler Farkı”, *Bianet*, 17 Mayıs 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/224337-covid-19-ile-mucadelede-kadin-liderler-farki>.
330. Berrin Sönmez, “İstanbul Sözleşmesi karşıtı lobiye zorunlu cevap -1: ‘Hanım hanımcık’ uğraşlar olmasın”, *Gazete Duvar*, 19 Mayıs 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/05/19/istanbul-sozlesmesi-karsiti-lobiye-zorunlu-cevap-1-hanim-hanimcik-ugraslar-olmasin/>.
331. Tuba Torun, “Kız çocuklarıyla derdiniz ne?”, *Gazete Duvar*, 19 Mayıs 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/05/19/kiz-cocuklariyla-derdiniz-ne/>.
332. Cemre Soysal, “Kadının seçimi”, *Birgün Gazetesi*, 20 Mayıs 2020, <https://www.birgun.net/haber/kadinin-secimi-301611>.
333. Pamela Druckerman, “Salgın koşullarında evlilik, ev işleri ve ben”, *Gazete Duvar*, 20 Mayıs 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/dunya-forum/2020/05/20/salgin-kosullarinda-evlilik-ev-isleri-ve-ben/>.
334. Aynur Tekin, “72 şikayet, 43 mağdur, sayısız tehdit, sıfır önlem”, *Gazete Duvar*, 20 Mayıs 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/gundem/2020/05/20/72-sikayet-43-magdur-sayisiz-tehdit-sifir-onlem/>.
335. Berrin Sönmez, “İstanbul Sözleşmesi karşıtı lobiye zorunlu cevap - 2: İstedikleri şey aile değil, aile içinde eril tahakküm”, *Gazete Duvar*, 20 Mayıs 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/05/20/istanbul-sozlesmesi-karsiti-lobiye-zorunlu-cevap-2-istedikleri-sey-aile-degil-aile-icinde-eril-tahakkum/>.
336. Pınar Ögünç, “Virüs bulaşsa da kurtulsam, dedim kendi kendime”, *Gazete Duvar*, 21 Mayıs 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/05/21/virus-bulassa-da-kurtulsam-dedim-kendi-kendime/>.
337. Mustafa Mert Bildircin, “Bu ifadeler Diyanet’in ansiklopedisinde yazıyor: Buluş çağına giren evlendirilmeli”, *Birgün Gazetesi*, 23 Mayıs 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/86403/cinsiyetcilikten-cinsel-istismara>.

338. Serdar M. Değirmencioğlu, “Cinsiyetçilikten cinsel istismara”, *Evrensel Gazetesi*, 24 Mayıs 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/86403/cinsiyetcilikten-cinsel-istismara>.
339. Evrim Kepenek, “Anneannemin sesi”, *Bianet*, 24 Mayıs 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/224726-anneannemin-sesi>.
340. Berrin Sönmez, “Jin jıyan azadi”, *Gazete Duvar*, 24 Mayıs 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/05/24/jin-jıyan-azadi/>.
341. Ülkü Doğanay, “Maskenin burunla imtihanı”, *Gazete Duvar*, 25 Mayıs 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/05/25/memleketten-maske-manzaralari-ya-da-maskenin-burunla-imtihani/>.
342. Berrin Sönmez, “Siyasette kadın politikalarına DEVA olur mu?”, *Gazete Duvar*, 26 Mayıs 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/05/26/hizlanan-siyasette-kadin-politikalarina-deva-olur-mu/>.
343. Erdem Buyrukçu, “Ben erkeklerden daha iyi futbol oynuyordum”, *Birgün Gazetesi*, 28 Mayıs 2020, <https://www.birgun.net/haber/ben-erkeklerden-daha-iyi-futbol-oynuyordum-302465>.
344. Funda Cantek, “Pazar günü çocukları: 65 yaş üstü kadınlar”, *Gazete Duvar*, 29 Mayıs 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/05/29/pazar-gunu-cocuklari-65-yas-ustu-kadinlar/>.
345. “Mor Çatı’dan İçişleri Bakanlığı’na yanıt: Kadınların şiddet şikayetleri alınmıyor; veri toplama işiniz sorunlu”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 29 Mayıs 2020, <https://t24.com.tr/haber/mor-cati-dan-icisleri-bakanligi-na-yanit-kadınların-siddet-sikayetleri-alınmıyor-veri-toplama-isiniz-sorunlu,881268>.
346. “Guardian: Koronavirüs krizi nedeniyle kadınların kazanımları onlarca yıl geriye gidebilir”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 30 Mayıs 2020, <https://t24.com.tr/haber/guardian-koronavirus-krizi-nedeniyle-kadınların-kazanımları-onlarca-yıl-geriye-gidebilir,881458>.
347. Burcu Yıldırım, “Baroların yapısı değişirse kadınların başvuracağı merkezler kalmaz”, *Evrensel Gazetesi*, 31 Mayıs 2020, <https://www.evrensel.net/haber/406008/barolarin-yapisi-degisirse-kadınların-basvuracagi-merkezler-kalmaz>.
348. Sıla Ağgöl, “Erkek Şiddetini Önlemek İçin Yazılı Olanın Ötesine Geçmeli”, *Bianet*, 31 Mayıs 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/224993-erkek-siddetini-onlemek-icin-yazili-olanin-otesine-gecilmeli>.
349. Evrim Kepenek, “İçişleri Bakanlığı, Kadınları Erkek Şiddetinden Korumak İçin Ne Yaptı?”, *Bianet*, 31 Mayıs 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/224992-icisleri-bakanligi-kadınları-erkek-siddetinden-korumak-icin-ne-yapti>.
350. “Mor Çatı: Bazıları İçin Karantina Bir Ömür Sürüyor”, *Bianet*, 2 Haziran 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/225093-mor-cati-bazıları-icin-karantina-bir-omur-suruyor>.
351. Berrin Sönmez, “On yılını unutturacak ilaç hayal eden kadın”, *Gazete Duvar*, 2 Haziran 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/06/02/on-yilini-unutturacak-ilac-hayal-eden-kadın/>.

352. Evrim Kepenek ve Ege Öztokat, "Kadınlar Mücadele Ediyor, Erkek Şiddeti Yargılanıyor", *Bianet*, 3 Haziran 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/225110-kadınlar-mucadele-ediyor-erkek-siddeti-yargilanıyor>.
353. Ege Öztokat, "Korona Günlerinde Erkek Şiddeti Çetelesi Tutmak", *Bianet*, 5 Mayıs 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/225219-korona-gunlerinde-erkek-siddeti-cetelesi-tutmak>.
354. Seda Balmumcu ve Pınar Yüksek, "Virüs bulaştırdım diye işten atıldım", *Birgün Gazetesi*, 6 Haziran 2020, <https://www.birgun.net/haber/virus-bulastiririm-diye-isten-atildim-303503>.
355. Evrim Kepenek, "Akademik Erkeklik Cemiyeti'ne Kadınlardan İtiraz", *Bianet*, 7 Haziran 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/225288-akademik-erkeklik-cemiyeti-ne-kadınlarda-n-itiraz>.
356. Tuba Torun, "KADEM #erkekleryerinibilsin'i neden sevmeyi?", *Gazete Duvar*, 9 Haziran 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/06/09/944109/>.
357. "Mor Çatı: Salgın döneminde şiddete uğrayan kadınlar şikayetten vazgeçirilmeye çalışıldı", *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 9 Haziran 2020, <https://t24.com.tr/haber/mor-cati-salgın-doneminde-siddete-ugrayan-kadınlar-sikayetten-vazgecirilmeye-calısildi.883310>.
358. Erdem Göktürk, "Kadın Futbolu'na Dair 3: Nitelikli oyuncu mu dediniz?", *Gazete Duvar*, 10 Haziran 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/spor/2020/06/10/kadın-futboluna-dair-3-nitelikli-oyuncu-mu-dediniz/>.
359. Filiz Gazi, "Tacizin özrü değil, hukuksal karşılığı olmalı", *Gazete Duvar*, 10 Haziran 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadın/2020/06/10/tacizin-ozru-degil-hukuksal-karsiligi-olmal/i/>.
360. "Mor Çatı: Polis, Kadınları Yanlış Bilgilendiriyor", *Bianet*, 10 Haziran 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/225504-mor-cati-mayis-raporundan-kolluk-gucleri-kadınları-yanlis-bilgilendiriyor>.
361. Evrim Kepenek, "Kadınlar Pandemide Erkek Şiddeti ve Sığınmazlık Arasında Sıkıştı", *Bianet*, 10 Haziran 2020, <http://bianet.org/bianet/erkek-siddeti/225484-kadınlar-pandemide-erkek-siddeti-ve-siginaksizlik-arasında-sıkisti>.
362. Cemre Kavala, "Tersine dünyanın gösterdikleri", *Evrensel Gazetesi*, 10 Haziran 2020, <https://www.evrensel.net/haber/406724/tersine-dunyanin-gosterdikleri>.
363. Leyla Alp, "Erkek yerini bilmiyor", *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 10 Haziran 2020, <https://t24.com.tr/yazarlar/leyla-alp/erkek-yerini-bilmiyor.26957>.
364. Mustafa M. Bildircin, "Kadınlar, erkeklerin hayatını karartıyormuş!", *Birgün Gazetesi*, 11 Haziran 2020, <https://www.birgun.net/haber/kadınlar-erkeklerin-hayatini-karartiyormus-304124>.
365. Erdem Göktürk, "Kadın Futbolu'na Dair 4: Bu kadar destek yeter sana", *Gazete Duvar*, 11 Haziran 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/spor/2020/06/11/kadın-futboluna-dair-4-bu-kadar-destek-yeter-sana/>.
366. Mustafa M. Bildircin, "Yeni Türkiye'den akademisyen manzaraları: 'Kadının beyanı esastır' ilkesi rahatsız ediyormuş", *Birgün Gazetesi*, 13 Haziran 2020,

- <https://www.birgun.net/haber/yeni-turkiye-den-akademisyen-manzaralari-kadinin-beyani-esas-tir-ilkesi-rahatsiz-ediormus-304444>.
367. Banu Bülbül, “Erkekler yerini bilsin”, *Birgün Gazetesi*, 13 Haziran 2020, <https://www.birgun.net/haber/erkekler-yerini-bilsin-304429>.
368. Erdem Göktürk, “Kadın Futbolu’na Dair 5: Sen tuvalete gir, ben kapıyı tutarım”, *Gazete Duvar*, 13 Haziran 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/spor/2020/06/13/kadin-futboluna-dair-5-sen-tualete-gir-ben-kapiyi-tutarim/>.
369. Tuğçe Isıyel, “Zedelenmiş erkeklik, zedeleyen ebeveynlik”, *Gazete Duvar*, 13 Haziran 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/06/13/zedelenmis-erkeklik-zedeleyen-ebeveynlik/>.
370. Evrim Kepenek, “‘Utangaç’ Hak Savunuculuğu Olmaz...”, *Bianet*, 14 Haziran 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/225664-utangac-hak-savunuculugu-olmaz>.
371. Nesli Zağlı, “Ötekini duymak!”, *Birgün Gazetesi*, 14 Haziran 2020, <https://www.birgun.net/haber/otekini-duymak-304550>.
372. Berrin Sönmez, “İktidarın akademisi ve savunmasız bırakılan çocuklar”, *Gazete Duvar*, 14 Haziran 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/06/14/iktidarin-akademisi-ve-savunmasiz-birakilan-cocuklar/>.
373. “Araştırma: Salgın döneminde kadınların ruh sağlığı erkeklerle kıyasla daha olumsuz etkilendi”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 14 Haziran 2020, <https://t24.com.tr/haber/arastirma-salgin-doneminde-kadinlari-ruh-sagligi-erkeklerle-kiyasla-daha-olumsuz-etkilendi.884230>.
374. Tennur Koyuncuoğlu, “Devlet politikalarının kadın ve çocuklara yönelik durmak bilmeyen şiddete etkisi”, *Gazete Duvar*, 15 Haziran 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/konuk-yazar/2020/06/15/devlet-politikalarinin-kadin-ve-cocuklara-yonelik-durmak-bilmeyen-siddete-etkisi/>.
375. Zülal Kalkandelen, “Eril zorbalık ve ayrımcılık”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 16 Haziran 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/yazarlar/zulal-kalkandelen/eril-zorbalik-ve-ayrimcilik-1745248>.
376. Turgay Olcayto, “Yüzleşme kültürü”, *Evrensel Gazetesi*, 17 Haziran 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/86568/yuzlesme-kulturu>.
377. Zemo Ağgöz, “Kadınlar salgında neler yaşadı?”, *Evrensel Gazetesi*, 18 Haziran 2020, <https://www.evrensel.net/haber/407380/kadinlar-salginda-neler-yasadi>.
378. Erdem Göktürk, “Kadın Futbolu’na dair 6: Federasyonun yetkisi var mı ki?”, *Gazete Duvar*, 18 Haziran 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/spor/2020/06/18/kadin-futboluna-dair-6-federasyonun-yetkisi-var-mi-ki/>.
379. Burcu Özkaya Günaydın “Çocuk yaşta evlendirilen kadınlar anlatıyor: Kabustu”, *Gazete Duvar*, 19 Haziran 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadin/2020/06/19/cocuk-yasta-evlendirilen-kadinlar-anlatiyor-kabustu/>.
380. Filiz Gazi, “Tarikatta kadın: Rüyalarla merteye atlıyorduk”, *Gazete Duvar*, 19 Haziran 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadin/2020/06/19/tarikatte-kadin-ruyalarla-mertebe-atliyorduk/>.

381. “DİSK-AR’dan salgın döneminde kadın işgücü raporu: İşbaşında olan kadınların sayısı bir yılda yüzde 21 azaldı”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 20 Haziran 2020, <https://t24.com.tr/haber/disk-ar-dan-salgin-doneminde-kadin-iscucu-raporu-isbasinda-olan-kadinlarin-sayisi-bir-yilda-yuzde-21-azaldi.885545>.
382. “DİSK-AR: Covid-19 döneminde kadın işsizlik oranı yüzde 45,3 oldu”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 20 Haziran 2020, <https://t24.com.tr/haber/disk-ar-covid-19-doneminde-kadin-issizlik-orani-yuzde-45-3-oldu.885521>.
383. Evrim Kepenek, “Salgında meme kanseriyle yaşamak”, *Bianet*, 21 Haziran 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/226053-salginda-meme-kanseriyle-yasamak>.
384. Erdem Göktürk, “Kadın Futbolu’na dair 7: O zaman ne yapmalı?”, *Gazete Duvar*, 24 Haziran 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/spor/2020/06/24/kadin-futboluna-dair-7-o-zaman-ne-yapmali/>.
385. Sinan Birdal, “Dişi gotik ve veba”, *Gazete Duvar*, 25 Haziran 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/06/25/disi-gotik-ve-veba/>.
386. Sevdâ Karaca, “AKP döneminde kadının adı kanla yazılıyor”, *Evrensel Gazetesi*, 26 Haziran 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/86617/akp-doneminde-kadinin-adi-kanla-yaziliyor>.
387. “Pandemi kadınların ücretsiz emeğini vurdu”, *Birgün Gazetesi*, 26 Haziran 2020, <https://www.birgun.net/haber/pandemi-kadınların-uccretsiz-emegini-vurdu-306033>.
388. Ozan Gündoğdu, “Üniversite mezunu umutsuz ev kadınları”, *Birgün Gazetesi*, 27 Haziran 2020, <https://www.birgun.net/haber/universite-mezunu-umutsuz-ev-kadınları-306161>.
389. Ayşenur Arslan, “Erdoğan’ın kadınları”, *Birgün Gazetesi*, 28 Haziran 2020, <https://www.birgun.net/haber/erdogan-in-kadınları-306229>.
390. Evrim Kepenek, “Tacizci doçent, cinsiyetçi yargı”, *Bianet*, 28 Haziran 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/226470-tacizci-docent-cinsiyetci-yargi>.
391. Zülal Kalkandelen, “Kadın düşmanı AKP”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 28 Haziran 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/yazarlar/zulal-kalkandelen/kadin-dusmani-akp-1747938>.
392. “AKP döneminde ‘kadının adı’: 7 bin 500 kadın cinayeti”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 29 Haziran 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/haber/akp-doneminde-kadinin-adi-7-bin-500-kadin-cinayeti-1748179>.
393. Yasemin Giritli İnceoğlu, “Covid-19 pandemisi ve LGBTİ+ nefreti”, *Bianet*, 1 Temmuz 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/226646-covid-19-pandemisi-ve-lgbti-nefreti>.
394. Erdem Göktürk, “Kadın futbolu neden FIFA’ya gider?”, *Gazete Duvar*, 1 Temmuz 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/spor/2020/07/01/kadin-futbolu-neden-fifaya-gider/>.
395. Evrim Kepenek, “İstanbul Sözleşmesi size ne yaptı?”, *Bianet*, 2 Temmuz 2020, <http://bianet.org/bianet/erkek-siddeti/226789-istanbul-sozlesmesi-size-ne-yapti>.
396. Seda Balmumcu, “İstanbul Sözleşmesi hedefte: Kadınların kurtuluş reçetesinden vazgeçmeyeceğiz”, *Birgün Gazetesi*, 2 Temmuz 2020, <https://www.birgun.net/haber/istanbul-sozlesmesi-hedefte-kadınların-kurtulus-recetesinden-vazgecmeyecegiz-306918>.
397. Sevdâ Karaca, “Bu kuşağın genç kadınları işte bu ortamda yetişti”, *Evrensel Gazetesi*, 3 Temmuz 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/86662/bu-kusagin-genc-kadınları-iste-bu-ortamda-yetisti>.
398. İzzettin Önder, “Kadına şiddet ve sosyal medya”, *Evrensel Gazetesi*, 4 Temmuz 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/86671/kadına-siddet-ve-sosyal-medya>.

399. Banu Bülbül, “Anadolu’da kadın izleri ve 2 Temmuz”, *Birgün Gazetesi*, 4 Temmuz 2020, <https://www.birgun.net/haber/anadolu-da-kadin-izleri-ve-2-temmuz-307102>.
400. Seda Balmumcu, “Bilimde devrim kapalı bir kadın: Marie Curie”, *Birgün Gazetesi*, 4 Temmuz 2020, <https://www.birgun.net/haber/bilimde-devrim-yapan-bir-kadin-marie-curie-307101>.
401. “Ozan Güven gerçekten de yalnız değil”, *Birgün Gazetesi*, 4 Temmuz 2020, <https://www.birgun.net/haber/ozan-guven-gercekten-de-yalniz-degil-307100>.
402. Zemo Ağgöz, “Kıdem tazminatının ortadan kalmasıyla birlikte ilk önce kadınlar işsiz kalacak”, *Evrensel Gazetesi*, 5 Temmuz 2020, <https://www.evrensel.net/haber/408655/kidem-tazminatının-ortadan-kalkmasıyla-birlikte-ilk-önce-kadınlar-issiz-kalacak>.
403. Meriç Kırmızı, “Sinemanın dönüşen ve başkaldıran kadınları”, *Birgün Gazetesi*, 5 Temmuz 2020, <https://www.birgun.net/haber/sinemanin-donusen-ve-baskaldiran-kadinlari-307206>.
404. “Kadınların 10 trilyon dolarlık görünmeyen emeği dünyayı ayakta tutuyor”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 5 Temmuz 2020, <https://t24.com.tr/haber/kadinlarin-10-trilyon-dolarlik-gorunmeyen-emeği-dunyayi-ayakta-tutuyor.888682>.
405. Berrin Sönmez, “Yaşam hakkını ‘oy’latmayı aklınızdan çıkarın!”, *Gazete Duvar*, 5 Temmuz 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/07/05/yasam-hakini-oylatmayi-aklinizdan-cikarin/>.
406. Mustafa M. Bildircin, “4+4+4’ün beklenen sonucu: Kızlar eve oğlanlar oto sanayiye”, *Birgün Gazetesi*, 6 Temmuz 2020, <https://www.birgun.net/haber/4-4-4-un-beklenen-sonucu-kizlar-eve-oglanlar-oto-sanayiye-307266>.
407. “Affin gündemde tutulması istismarcılara teşviktir”, *Bianet*, 6 Temmuz 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/226958-affin-gundemde-tutulmasi-istismarcilara-teşviktir>.
408. Tuğba Özer, “Biz de her şeyi yapabiliriz!”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 6 Temmuz 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/haber/biz-de-her-seyi-yapabiliriz-1749742>.
409. Olcay Büyüktaş, “Pandemi döneminde erkek şiddeti arttı, kadınların çaresizliği de...”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 7 Temmuz 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/haber/pandemi-doneminde-erkek-siddeti-artti-kadinlarin-care-sizligi-de-1749861>.
410. Evrim Kepenek, “Feride Acar: ‘Şiddete karşı kazanımlarımız heba olur’”, *Bianet*, 7 Temmuz 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/227033-feride-acar-siddete-karsi-kazanimlarimiz-heba-olur>.
411. Funda Ekin, “Kanı ile duvara failin adını yazan, tecavüz edilip pencereden atılan, kızının gözleri önünde öldürülen kadınlar size ne düşündürüyor?”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 8 Temmuz 2020, <https://t24.com.tr/haber/kani-ile-duvarlara-failinin-adini-yazan-tecavuz-edilip-pencereden-atilan-kizinin-gozleri-onunde-oldurulen-kadınlar-size-ne-dusunduruyor.889394>.
412. Mine Söğüt, “İçimizdeki ve dışımızdaki erkek tanrılar”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 8 Temmuz 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/yazarlar/mine-sogut/icimizdeki-ve-disimizdaki-erkek-tanrilar-1750112>.

413. Semra Somersan, “Buluşamamak: Müslüman kadınlar - Kemalist kadınlar”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 9 Temmuz 2020, <https://t24.com.tr/yazarlar/semra-somersan/bulusamamak-musluman-kadinlar-kemalist-kadinlar.27291>.
414. Müzeyyen Yüce, “İstanbul Sözleşmesi’nde Nahide Opuz’un kanı var, vazgeçmeyiz”, *Gazete Duvar*, 9 Temmuz 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadin/2020/07/09/istanbul-sozlesmesinde-nahide-opuzin-kan-i-var-vazgecmeyiz/>.
415. Evrim Kepenek, “Kadınlar şimdi de dijital şiddetle mücadele ediyor”, *Bianet*, 8 Temmuz 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/227086-kadinlar-simdi-de-dijital-siddetle-mucadele-ediyor>.
416. Hilal Özkaplan, “Kadın dayanışması hayatımızda çok şey değiştirir”, *Evrensel Gazetesi*, 9 Temmuz 2020, <https://www.evrensel.net/haber/409044/kadin-dayanismasi-hayatimizda-cok-sey-degistirir>.
417. Seda Balmumcu, “SETA: Kadın cinayetlerinde hükümeti ve erkekleri hedef göstermeyin!”, *Birgün Gazetesi*, 9 Temmuz 2020, <https://www.evrensel.net/haber/409044/kadin-dayanismasi-hayatimizda-cok-sey-degistirir>.
418. Ayşegül Özbek, “Evlilik affı, evlilik yoluyla istismardır”, *Bianet*, 10 Temmuz 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/227127-evlilik-affi-evlilik-yoluyla-istismardir>.
419. “Kadına yönelik erkek şiddetini önleme mekanizmaları salgın bahanesiyle kullanılmıyor”, *Birgün Gazetesi*, 10 Temmuz 2020, <https://www.birgun.net/haber/kadina-yonelik-erkek-siddetini-onleme-mekanizmalari-salgin-bahanesiyle-kullanilmiyor-307852>.
420. Funda Cantek, “Bir ülkenin hıçkırığı: Kerime Nadir”, *Gazete Duvar*, 10 Temmuz 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/07/10/bir-ulkenin-hickirigi-kerime-nadir/>.
421. Murat Türker, “Kadın ve mayın”, *Bianet*, 11 Temmuz 2020, <http://bianet.org/bianet/sanat/227239-kadin-ve-mayin>.
422. Evrim Kepenek, “Bergüzar’ın kilolarıyız”, *Bianet*, 11 Temmuz 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/227247-berguzar-in-kilolariyiz>.
423. Selay Dalaklı, “Pandemide Ukrayna’da kadın yoksulluğu ve taşıyıcı annelik”, *Bianet*, 11 Temmuz 2020, <http://bianet.org/bianet/diger/227216-pandemide-ukrayna-da-kadin-yoksullugu-ve-tasiyici-annelik>.
424. Tunay Altay, “Arap bacılar, yamyamlar ve cinselleştirilmiş siyah bedenler”, *Bianet*, 11 Temmuz 2020, <http://bianet.org/bianet/ayrimcilik/227261-arap-bacilar-yamyamlar-ve-cinsellestirilmis-siyah-bedenler>.
425. Ekin Akyaz, “1917-1950 Türkiye sinemasında kadın temsilleri - 1”, *Birgün Gazetesi*, 11 Temmuz 2020, <https://www.birgun.net/haber/1917-1950-turkiye-sinemasinda-kadin-temsilleri-1-307904>.
426. Ruchi Kumar, “Afgan kadınlar tabuları yıkıyor”, *Birgün Gazetesi*, 11 Temmuz 2020, <https://www.birgun.net/haber/afgan-kadinlar-tabulari-yikiyor-307903>.
427. Evrim Kepenek, “TCK 103 Kadın Platformu: Yalnız ve güçlü”, *Bianet*, 12 Temmuz 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/227290-tck-103-kadin-platformu-yalniz-ve-guclu>.
428. Berrin Sönmez, “Ayrıştıran sistemle gelen ortaklaşma potansiyeli”, *Gazete Duvar*, 12 Temmuz 2020,

- <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/07/12/ayristiran-sistemle-gelen-ortaklasma-potansiyeli/>.
429. “Hindistan’da koronavirüs kadınların kürtaj olanaklarına ulaşmasında zorluk yaratıyor”, *Cumhuriyet Gazetesi* (alıntı), 13 Temmuz 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/haber/hindistanda-koronavirus-kadinlarin-kurtaj-olanaklarina-ulasmasinda-zorluk-yaratiyor-1751336>.
430. Nergis Demirkaya, “İstanbul Sözleşmesi tartışması: KEFEK Başkanı değişiyor”, *Gazete Duvar*, 14 Temmuz 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/politika/2020/07/14/istanbul-sozlesmesi-tartismasi-kefek-bas-kani-degisiyor/>.
431. Berrin Sönmez, “Hilafet tartışmaları: İki sentezci grubun çatışmasından İstanbul Sözleşmesi’ne uzanan yol”, *Gazete Duvar*, 14 Temmuz 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/07/14/hilafet-tartismalari-iki-sentezci-grubun-catismasindan-istanbul-sozlesmesine-uzanan-yol/>.
432. Fatmagül Berktaş, “Kadınlar tarih yazıyor, katılacak mısınız?”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 14 Temmuz 2020, <https://t24.com.tr/yazarlar/fatmagul-berktay/kadinlar-tarih-yaziyor-katilacak-misiniz,27370>.
433. İlke Işık, “İstanbul Sözleşmesi’nden çıkmak, kadınların canıyla uğraşmaktır”, *Evrensel Gazetesi*, 15 Temmuz 2020, <https://www.evrensel.net/haber/409446/istanbul-sozlesmesinden-cikmak-kadinlarin-caniyla-ugrasmaktir>.
434. Burcu Özkaya Günaydın, “İstanbul Sözleşmesi: LGBTİ paravan, asıl dert kadın-erkek eşitliği”, *Gazete Duvar*, 15 Temmuz 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadin/2020/07/15/istanbul-sozlesmesi-lgbti-paravan-asil-dert-kadin-erkek-esitligi/>.
435. Elif Ekin Saltık, “Kadınların canları ve hakları pazarlık konusu değildir”, *Evrensel Gazetesi*, 16 Temmuz 2020, <https://www.evrensel.net/haber/409464/kadinlarin-canlari-ve-haklari-pazarlik-konusu-degildir>.
436. Nergis Demirkaya, “İstanbul Sözleşmesi değil, bu zihniyet değişmeli”, *Gazete Duvar*, 16 Temmuz 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadin/2020/07/16/istanbul-sozlesmesi-degil-bu-zihniyet-degismeli/>.
437. Sevdâ Karaca, “‘Millet istiyor’culara karşı kadın milletinin ‘Hadi oradan’ sözü”, *Evrensel Gazetesi*, 17 Temmuz 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/86756/millet-istiyorculara-karsi-kadin-milletinin-hadi-oradan-suzu>.
438. Dilan Esen, “Kadınlar haklarını çiğnetmeyecek”, *Birgün Gazetesi*, 17 Temmuz 2020, <https://www.birgun.net/haber/kadinlar-haklarini-cignetmeyecek-308642>.
439. Mine Söğüt, “Kadına şiddet için sözleşen bir iktidar”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 17 Temmuz 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/yazarlar/mine-sogut/kadina-siddet-icin-sozlesen-bir-iktidar-1752024>.
440. Nuray Pehlivan, “İstanbul Üniversitesi’nde arkeoloji profesörüne taciz suçlaması”, *Gazete Duvar*, 17 Temmuz 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/gundem/2020/07/17/istanbul-universitesinde-arkeoloji-profesoru-taciz-suclamasi/>.

441. Senem Timuroğlu, “Erkek şiddeti ‘Sevda Şiirleri’ nin hangi yanına düşer?”, *Birgün Gazetesi*, 18 Temmuz 2020, <https://www.birgun.net/haber/erkek-siddeti-sevda-siirleri-nin-hangi-yanina-duser-308778>.
442. İhsan Çaralan, “AKP iktidarı, İstanbul Sözleşmesi’nden neden çıkmak istiyor?”, *Evrensel Gazetesi*, 18 Temmuz 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/86763/akp-iktidari-istanbul-sozlesmesinden-neden-cikmak-istiyor>.
443. Evrim Kepenek, “Türkiye kadına yönelik şiddetle mücadelede öncü olabilirdi”, *Bianet*, 18 Temmuz 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/227635-turkiye-kadina-yonelik-siddetle-mucadelede-oncu-olabilirdi>.
444. Banu Bülbül, “Şiddet ve cezasızlık döngüsünden çıkılmalı”, *Birgün Gazetesi*, 18 Temmuz 2020, <https://www.birgun.net/haber/siddet-ve-cezasizlik-dongusunden-cikmali-308771>.
445. “Dünya mirasına erişimde inanç ve mezhep temelinde engel”, *Birgün Gazetesi*, 18 Temmuz 2020, <https://www.birgun.net/haber/dunya-mirasina-erisimde-inanc-ve-mezhep-temelinde-engel-308767>.
446. Ekin Akyaz, “1950-1970 Türkiye sinemasında kadın temsilleri - 2”, *Birgün Gazetesi*, 18 Temmuz 2020, <https://www.birgun.net/haber/1950-1970-turkiye-sinemasinda-kadin-temsilleri-2-308750>.
447. Özlem Akarsu Çelik, “Kadınlar diken üstünde ama kol kola”, *Gazete Duvar*, 18 Temmuz 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/07/18/kadinlar-diken-ustunde-ama-kol-kola/>.
448. “Pandemi sürecinde kadınlar erkeklere oranla daha fazla işten çıkarılmaya başlandı”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 18 Temmuz 2020, <https://t24.com.tr/haber/pandemi-surecinde-kadinlar-erkeklere-oranla-daha-fazla-isten-cikarilmaya-baslandi.891425>.
449. Evrim Kepenek, “Keşke Fatma Şahin de İstanbul Sözleşmesi’ni anlatsa”, *Bianet*, 19 Temmuz 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/227664-keske-fatma-sahin-de-istanbul-sozlesmesi-ni-anlatsa>.
450. Kübra Köklü, “İstanbul Sözleşmesi hedefte, kadın hakları savunucuları isyanda”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 19 Temmuz 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/haber/istanbul-sozlesmesi-hedefte-kadin-haklari-savunuculari-isyanda-1752423>.
451. İrfan Aktan, “Selin Nakipoğlu: İstanbul Sözleşmesi’nden çekilmek Pirus Zaferi olur”, *Gazete Duvar*, 19 Temmuz 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/07/19/selin-nakipoglu-istanbul-sozlesmesinden-cekilmek-pirus-zaferi-olur/>.
452. Berrin Sönmez, “Hak ihlalinde ortayolculuk yeni Hakem Olayı”, *Gazete Duvar*, 19 Temmuz 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/07/19/hak-ihlalinde-ortayolculuk-yeni-hakem-olayi/>.
453. Meral Danyıldız, “İstanbul Sözleşmesi’ne elinizi süremezsiniz!”, *Birgün Gazetesi*, 20 Temmuz 2020, <https://www.birgun.net/haber/istanbul-sozlesmesi-ne-elinizi-suremezsiniz-308961>.
454. Selçuk Candansayar, “Errkeklik sorunu”, *Birgün Gazetesi*, 20 Temmuz 2020, <https://www.birgun.net/haber/errkeklik-sorunu-308957>.

455. Fikret Bila, “Kadın dernekleri yalnız bırakılmamalı”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 20 Temmuz 2020, <https://t24.com.tr/yazarlar/fikret-bila/kadin-dernekleri-yalniz-birakilmamali.27422>.
456. Ali Sirmen, “Kadın başkaldırınca”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 21 Temmuz 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/yazarlar/ali-sirmen/kadin-baskaldirinca-1752836>.
457. Evrim Kepenek, “Prof. Dr. Yakın Ertürk anlatıyor: Türkiye kadınlarla açıkça savaşıyor bir ülke haline geldi”, *Bianet*, 21 Temmuz 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/227762-turkiye-kadınlarla-acikca-savasan-bir-ulke-haline-geldi>.
458. Berrin Sönmez, “İstanbul Sözleşmesi neden tartışılıyor?”, *Gazete Duvar*, 21 Temmuz 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/07/21/istanbul-sozlesmesi-neden-tartisiliyor/>.
459. L. Doğan Tılıç, “Kadın hayır derse...”, *Birgün Gazetesi*, 21 Temmuz 2020, <https://www.birgun.net/haber/kadin-hayir-derse-309089>.
460. Mine Söğüt, “Katil ahlak”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 22 Temmuz 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/yazarlar/mine-sogut/katil-ahlak-1753074>.
461. Tuğçe Özbiçer, “Mücadele, eril güç etrafında inşa edilmiş sisteme karşı”, *Gazete Duvar*, 22 Temmuz 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadin/2020/07/22/mucadele-eril-guc-etrafında-insa-edilmis-sisteme-karsi/>.
462. Ahmet Talimciler, “Kadınlar öldürülüyor ve hepimiz bakıyoruz”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 22 Temmuz 2020, <https://t24.com.tr/yazarlar/ahmet-talimciler/kadınlar-olduruluyor-ve-hepimiz-bakıyoruz.27445>.
463. Fikret Bila, “Roma tipi kölelik mi isteniyor?”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 22 Temmuz 2020, <https://t24.com.tr/yazarlar/fikret-bila/roma-tipi-kolelik-mi-isteniyor.27443>.
464. Evrim Kepenek, “İstanbul Sözleşmesi’nin tanıkları anlatıyor: İstanbul Sözleşmesi 4 partinin de ortak fikriydi”, *Bianet*, 22 Temmuz 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/227861-istanbul-sozlesmesi-4-partinin-de-ortak-fikriydi>.
465. Hüsnü Öndül, “İstanbul Sözleşmesi ve siyasi iktidar”, *Evrensel Gazetesi*, 23 Temmuz 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/86796/istanbul-sozlesmesi-ve-siyasi-iktidar>.
466. L. Doğan Tılıç, “Başkasının gözleriyle bakmak”, *Birgün Gazetesi*, 23 Temmuz 2020, <https://www.birgun.net/haber/baskasinin-gozleriyle-bakmak-309325>.
467. Eren Aysan, “Geyikler... Kadınlar... Lanetler...”, *Birgün Gazetesi*, 23 Temmuz 2020, <https://www.birgun.net/haber/geyikler-kadınlar-lanetler-309353>.
468. Mehmet Emin Kurnaz, “İktidarın son sığınağı ‘şiddet’”, *Birgün Gazetesi*, 23 Temmuz 2020, <https://www.birgun.net/haber/iktidarın-son-siginagi-siddet-309335>.
469. Feray Aytekin Aydoğan, “Eşitlik mücadelesi yaşatır”, *Birgün Gazetesi*, 23 Temmuz 2020, <https://www.birgun.net/haber/esitlik-mucadelesi-yasatir-309327>.
470. Fikri Sağlar, “Tasallut sürsün diye!”, *Birgün Gazetesi*, 23 Temmuz 2020, <https://www.birgun.net/haber/tasallut-sursun-diye-309329>.
471. Leyla Alp, “Nasıl kadın katili olunur?”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 23 Temmuz 2020, <https://t24.com.tr/yazarlar/leyla-alp/nasil-kadin-katili-olunur.27452>.
472. Tuğçe Tatari, “Öldürdüğünüz her kadının adını, anısını avaz avaz yaşatacağız”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 23 Temmuz 2020, <https://t24.com.tr/yazarlar/tugce-tatari/oldurdugunuz-her-kadının-adını-anısını-avaz-avaz-yasatacagiz.27453>.

473. Elvan Kılıç, “İstanbul Sözleşmesi’nin hukuki önemi”, *Hürriyet Gazetesi*, 23 Temmuz 2020, <https://www.hurriyet.com.tr/aile/yazarlar/elvan-kilic/istanbul-sozlesmesinin-hukuki-onemi-41570241>.
474. Metin Yeğin, “Kadın cinayetlerini durduracak 9 altın kural”, *Gazete Duvar*, 23 Temmuz 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/07/23/kadin-cinayetlerini-durduracak-9-altin-kural/>.
475. Hürrem Sönmez, “Fotoğraflarından gülümseyen ölü kadınların ülkesi”, *Agos Gazetesi*, 23 Temmuz 2020, <http://www.agos.com.tr/tr/yazi/24332/fotograflarindan-gulumseyen-olu-kadınların-ülkesi>.
476. İhsan Çaralan, “‘Topyekün saldırı’nın ideolojik boyutu; Ayasofya ve İstanbul Sözleşmesi”, *Evrensel Gazetesi*, 24 Temmuz 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/86800/topyekun-saldirinin-ideolojik-boyutu-ayasofya-ve-istanbul-sozlesmesi>.
477. Nilüfer Bulut, “Müslümanlaş(tırıl)mış Ermeniler bir kadın meselesi,” *Gazete Duvar*, 24 Temmuz 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadin/2020/07/24/muslumanlastirilmis-ermeniler-bir-kadin-meselesi/>.
478. Funda Cantek, “Beraber yatağa girdiğinizde bile ‘hayır’, ‘hayır’ demektir”, *Gazete Duvar*, 24 Temmuz 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/07/24/beraber-yataga-girdiginizde-bile-hayir-hayir-demektir/>.
479. Filiz Gazi, “Hidayet Şefkatli Tuksal: Ayasofya ve İstanbul Sözleşmesi önceden planlanmış bir strateji değil”, *Gazete Duvar*, 24 Temmuz 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/gundem/2020/07/24/hidayet-sefkatli-tuksal-ayasofya-ve-istanbul-sozlesmesi-onceden-planlanmis-bir-strateji-degil/>.
480. “Dillerimiz ayrı mücadelemiz aynı: İstanbul Sözleşmesi yaşatır!”, *Birgün Gazetesi*, 25 Temmuz 2020, <https://www.birgun.net/haber/dillerimiz-farkli-mucadelemiz-ayni-istanbul-sozlesmesi-yasatir-309546>.
481. Serdar M. Değirmencioğlu, “Kadınlar, okullar ve görünmezlik”, *Evrensel Gazetesi*, 26 Temmuz 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/86813/kadinlar-okullar-ve-gorunmezlik>.
482. Ayşen Şahin, “İlkel kabile, kötücül toplum ve kavga”, *Evrensel Gazetesi*, 26 Temmuz 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/86819/ilkel-kabile-kotucul-toplum-ve-kavga>.
483. Berrin Sönmez, “Saadet Partisi'nin İstanbul Sözleşmesi'yle imtihanı”, *Gazete Duvar*, 26 Temmuz 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/07/26/saadet-partisinin-istanbul-sozlesmesiyle-imtihani/>.
484. Filiz Kerestecioğlu, “Artık bizim zamanımız!”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 26 Temmuz 2020, <https://t24.com.tr/haber/filiz-kerestecioglu-yazdi-artik-bizim-zanimiz.893129>.
485. Evrim Kepenek, “Erkek şiddeti haberlerinde dikkat edilmesi gerekenler...”, *Bianet*, 26 Temmuz 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/228052-erkek-siddeti-haberlerinde-dikkat-edilmesi-gerekenler>.

486. İpek İzci, “Binlerce kadının hayatını kurtardı”, *Hürriyet Gazetesi*, 26 Temmuz 2020, <https://www.hurriyet.com.tr/kelebek/hurriyet-pazar/binlerce-kadinin-hayatini-kurtardi-41572827>.
487. Ayça Söylemez, “Kanun cinayeti önler mi?”, *Birgün Gazetesi*, 28 Temmuz 2020, <https://www.birgun.net/haber/kanun-cinayeti-onler-mi-309840>.
488. Yusuf Karataş, “Bölgede cinsel suçlara devlet zırhı”, *Evrensel Gazetesi*, 28 Temmuz 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/86831/bolgede-cinsel-suclara-devlet-zirhi>.
489. Erendiz Atasü, “Kadın cinayetleri, pedofili ve İstanbul Sözleşmesi”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 28 Temmuz 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/yazarlar/olaylar-ve-gorusler/kadin-cinayetleri-pedofili-ve-istanbul-sozlesmesi-erendiz-atasu-1754453>.
490. Berrin Sönmez, “CHP, KADEM ve kadınların siyaseti”, *Gazete Duvar*, 28 Temmuz 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/07/28/chp-kadem-ve-kadinlarin-siyaseti/>.
491. Nurduran Duman, “Kadın hem şair hem itaatsiz olunca zulüm”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 29 Temmuz 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/haber/kadin-hem-sair-hem-itaatsiz-olunca-zulum-1754685>.
492. “İstanbul Sözleşmesi nedir, ne değildir?”, *Bianet*, 29 Temmuz 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/228258-istanbul-sozlesmesi-nin-dogru-ve-yanlis-lari>.
493. “Kadınlardan erkeklere kampanya çağrısı: Eşitlikçi erkekliğin ilk 11’i”, *Bianet*, 29 Temmuz 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/228228-esitlikci-erkekligin-ilk-11-i>.
494. Seda Balmumcu, “Türkiye’de kadın sığınma evlerinin sayısı ve olanakları yeterli mi?”, *Birgün Gazetesi*, 29 Ağustos 2020, <https://www.birgun.net/haber/turkiye-de-kadin-siginma-evlerinin-sayisi-ve-olanaklari-yeterli-mi-310042>.
495. Hale Gönültaş, “Ankara’da Ezidi bir kadın kurtarıldı”, *Gazete Duvar*, 29 Temmuz 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/gundem/2020/07/31/ankarada-ezidi-bir-kadin-kurtarildi/>.
496. Mine Söğüt, “Eşitlik tantanası”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 29 Temmuz 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/yazarlar/mine-sogut/esitlik-tantanasi-1754656>.
497. Mahmut Tezcan, “Kadın dayanışmasının ve adalet arayışının merkezinde sosyal ağlar var”, *Gazete Duvar*, 31 Temmuz 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/teknoloji/2020/07/31/kadin-dayanismasinin-ve-adalet-arayisi-nin-merkezinde-sosyal-aglar-var/>.
498. Mustafa Karadağ, “İstanbul Sözleşmesi iktidarın gerici hedeflerine engel”, *Birgün Gazetesi*, 1 Ağustos 2020, <https://www.birgun.net/haber/istanbul-sozlesmesi-iktidarin-gerici-hedeflerine-engel-310330>.
499. Selin Nakipoğlu, “İstanbul Sözleşmesi’yle ilgili yalanlar ve gerçekler”, *Birgün Gazetesi*, 1 Ağustos 2020, <https://www.birgun.net/haber/istanbul-sozlesmesi-yle-ilgili-yananlar-ve-gercekler-310329>.
500. Yaren Çolak, “6 yıldır uygulanmayan İstanbul Sözleşmesi hükümetin hedefinde: Mücadeleyle kazandık vazgeçmeyeceğiz”, *Birgün Gazetesi*, 1 Ağustos 2020, <https://www.birgun.net/haber/6-yildir-uygulanmayan-istanbul-sozlesmesi-hukümetin-hedefinde-mucadeleyle-kazandik-vazgecmeyecegiz-310328>.
501. Berrin Sönmez, “Kadın düşmanlığı haddi aşınca”, *Gazete Duvar*, 2 Ağustos 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/08/02/kadin-dusmanligi-haddi-asinca/>.
502. Evrim Kepenek, “Fadime’nin türküsü”, *Bianet*, 2 Ağustos 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/228392-fadime-nin-turkusu>.

503. L. Güliden Treske, “Havva Anamızın suçlandığı yasak ‘Elma’, sadece bir elma mıydı? Mesele sadece İstanbul Sözleşmesi değil!”, *Birgün Gazetesi*, 2 Ağustos 2020, <https://www.birgun.net/haber/havva-anamizin-suclandigi-yasak-elma-sadece-bir-elma-miydi-mesele-sadece-istanbul-sozlesmesi-degil-310406>.
504. Canan Güllü, “İstanbul Sözleşmesi kaldırılacakmış, yok öyle şey!”, *Birgün Gazetesi*, 2 Ağustos 2020, <https://www.birgun.net/haber/istanbul-sozlesmesi-kaldirilacakmis-yok-oyle-sey-310404>.
505. Zeki Coşkun, “Kadın -ve İstanbul- korkusu”, *Gazete Duvar*, 2 Ağustos 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/08/02/kadin-ve-istanbul-korkusu/>.
506. Buse Vurdu, “Pandemide kadınların yoksulluğu: Bayat menemeni küflü ekmekle yedim”, *Evrensel Gazetesi*, 3 Ağustos 2020, <https://www.evrensel.net/haber/410763/pandemide-kadinlarin-yoksullugu-bayat-menemeni-k-uflu-ekmekle-yedim>.
507. Berrin Sönmez, “Yıkılan aile değil ailedeki eril hegemonya”, *Gazete Duvar*, 4 Ağustos 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/08/04/yikilan-aile-degil-ailedeki-eril-hegemonya/>.
508. Meral Danyıldız, “İstanbul Sözleşmesi umudumuz”, *Birgün Gazetesi*, 4 Ağustos 2020, <https://www.birgun.net/haber/istanbul-sozlesmesi-umudumuz-310613>.
509. Ege Öztokat ve Evrim Kepenek, “Kadınlar mücadele ediyor, erkek şiddeti yargılanıyor”, *Bianet*, 4 Ağustos 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/228430-kadınlar-mucadele-ediyor-erkek-siddeti-yargılanıyor>.
510. İhsan Çaralan, “AKP’nin kadın mücadelesiyle imtihanını geçmesi iyice zorlaştı”, *Evrensel Gazetesi*, 4 Ağustos 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/86874/akpnin-kadin-mucadelesiyle-imtihanini-gecmesi-iyice-zorlasti>.
511. Selin Sayek Böke, “İstanbul Sözleşmesi yaşama hakkının güvencesidir”, *Birgün Gazetesi*, 5 Ağustos 2020, <https://www.birgun.net/haber/istanbul-sozlesmesi-yasama-hakkinin-guvencesidir-310742>.
512. “COVID-19 erkekleri ve kadınları nasıl etkiledi?”, *Bianet*, 5 Ağustos 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/228493-covid-19-erkekleri-ve-kadinlari-nasil-etkiledi>.
513. Eylem Nazlıer, “Şiddet kadınların kaderi değil, ortak çözümümüzü çoğaltalım”, *Evrensel Gazetesi*, 5 Ağustos 2020, <https://www.evrensel.net/haber/410945/siddet-kadinlarin-kaderi-degil-ortak-sozumuzu-cogaltalim>.
514. Cemre Kavala, “Kadının 18 yılı”, *Evrensel Gazetesi*, 5 Ağustos 2020, <https://www.evrensel.net/haber/410946/kadinin-18-yili>.
515. Sevdâ Karaca, “İstanbul Sözleşmesi: AKP içindeki tartışmalar neyin göstergesi?”, *Evrensel Gazetesi*, 5 Ağustos 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/86882/istanbul-sozlesmesi-akp-icindeki-tartismalar-neyin-gostergesi>.
516. “Mühendis, mimar, şehir plancısı kadınlar pandemi sürecinde neler yaşıyor?”, *Evrensel Gazetesi*, 5 Ağustos 2020, <https://www.evrensel.net/haber/411014/muhendis-mimar-sehir-plancisi-kadinlar-pandemi-sur-ecinde-neler-yasiyor>.

517. Özde Çelikkbilek, “Kadın dayanışması sınır tanımaz”, *Birgün Gazetesi*, 6 Ağustos 2020, <https://www.birgun.net/haber/kadin-dayanismasi-sinir-tanimaz-310895>.
518. Evrim Kepenek, “Melis Akman: Birbirimizi her zaman desteklemeliyiz”, *Bianet*, 6 Ağustos 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/228471-arastirmaci-melis-akman-birbirimizi-her-zaman-desteklemeliyiz>.
519. “Pandemide kadınlar erkeklerin 4 katı ücretsiz iş yaptı”, *Bianet*, 6 Ağustos 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/228544-pandemide-kadinlar-erkeklerin-4-kati-ucretsiz-is-yapti>.
520. Zeki Coşkun, “Kadın nedir, kimdir?”, *Gazete Duvar*, 6 Ağustos 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/08/06/kadin-nedir-kimdir/>.
521. Evrim Kepenek, “Muhafazakar kadınlar: Kadına şiddet sorunu ideolojiler üstü”, *Bianet*, 7 Ağustos 2020, <http://bianet.org/bianet/erkek-siddeti/228651-muhafazakar-kadinlar-kadina-siddet-sorunu-ideolojiler-ustu>.
522. “Medyada kadın haberlerine bakış ve kadın fotoğrafçılar”, *Bianet*, 7 Ağustos 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/228593-medyada-kadin-haberlerine-bakis-ve-kadin-fotografcilar>.
523. Funda Cantek, “KADEM dayanışması: O kadar da değil!”, *Gazete Duvar*, 7 Ağustos 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/08/07/kadem-dayanismasi-o-kadar-da-degil/>.
524. Levent Pişkin, “Hedef alınan hepimiziz”, *Agos Gazetesi*, 7 Ağustos 2020, <http://www.agos.com.tr/tr/yazi/24396/hedef-alinan-hepimiziz>.
525. Mine Söğüt, “Kadınlar sokakta, siz erkekler neredesiniz?”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 7 Ağustos 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/yazarlar/mine-sogut/kadinlar-sokakta-siz-erkekler-neredesiniz-1756628>.
526. İmran Gökçe Şahin, “Eşitlik yok, adeta jokeriz”, *Birgün Gazetesi*, 8 Ağustos 2020, <https://www.birgun.net/haber/esitlik-yok-adeta-jokeriz-311191>.
527. Havva Gümüşkaya, “Arkeoloji ve antropoloji alanında kadın olmak: Ayrımcılığı kazımak gerek”, *Birgün Gazetesi*, 8 Ağustos 2020, <https://www.birgun.net/haber/arkeoloji-ve-antropoloji-alaninda-kadin-olmak-ayrimciligi-kazimak-gerek-311190>.
528. “Hayatlarımızı birlikte savunuyoruz”, *Birgün Gazetesi*, 8 Ağustos 2020, <https://www.birgun.net/haber/hayatlarimizi-birlikte-savunuyoruz-311186>.
529. Selay Dalaklı, “Kendini tanımlama gücü üzerine”, *Bianet*, 8 Ağustos 2020, <http://bianet.org/bianet/kadin/228630-kendini-tanimlama-gucu-uzerine>.
530. Tuba Torun, “İstanbul Sözleşmesi yaşatır”, *Birgün Gazetesi*, 9 Ağustos 2020, <https://www.birgun.net/haber/istanbul-sozlesmesi-yasatir-311284>.
531. Toplumsal cinsiyet temelli şiddet haberciliği nasıl yapılmalı?”, *Bianet*, 9 Ağustos 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/228679-toplumsal-cinsiyet-temelli-siddet-haberciligi-nasil-yapilmali>.
532. Zeki Coşkun, “‘Karlaşmak’ ya da Süper Kadın Irkı”, *Gazete Duvar*, 9 Ağustos 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/08/09/karilasmak-ya-da-super-kadin-irki/>.
533. Mükerrerem Yollu ve Eren Saran, “Kadınlar olmadan tartışılan ‘İstanbul Sözleşmesi’”, *Evrensel Gazetesi*, 9 Ağustos 2020, <https://www.evrensel.net/haber/411300/kadinlar-olmadan-tartisilan-istanbul-sozlesmesi>.

534. Deniz Işık, “STK ve kadın dernekleri gözünden İstanbul Sözleşmesi tartışması; neden başladı, önümüzdeki süreç ne getirecek?”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 9 Ağustos 2020, <https://t24.com.tr/haber/stk-ve-kadin-dernekleri-gozunden-istanbul-sozlesmesi-tartismasi-neden-basladi-onumuzdeki-surec-ne-getirecek.895743>.
535. Berrin Sönmez, “Metne parende attırarak satır arası okumak”, *Gazete Duvar*, 9 Ağustos 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/08/09/metne-perende-attirarak-satir-arasi-okumak/>.
536. Evrim Kepenek, “Halide’nin davası”, *Bianet*, 9 Ağustos 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/228680-halide-nin-davasi>.
537. Mithat Fabian Sözmén, “‘Kadına uygun spor’un serüveni: Coubertin’e karşı Milliat”, *Evrensel Gazetesi*, 10 Ağustos 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/86916/kadina-uygun-spor-un-seruveni-coubertine-karsi-milliat>.
538. Elif Çongur, “Pembe yakışır gence”, *Birgün Gazetesi*, 10 Ağustos 2020, <https://www.birgun.net/haber/pembe-yakisir-gence-311390>.
539. Onu Salman, “Alışmayın”, *Gazete Duvar*, 10 Ağustos 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/08/10/alismayin/>.
540. Tunca Özlen, “İstanbul Sözleşmesi LGBTİ’leri de korur”, *Gazete Duvar*, 11 Ağustos 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/konuk-yazar/2020/08/11/istanbul-sozlesmesi-lgbtleri-de-korur/>.
541. Berrin Sönmez, “Hegemonya, eksen, pazarlık kısılacında Sözleşme”, *Gazete Duvar*, 11 Ağustos 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/08/11/kulturel-hegemonya-eksen-pazarlik-kiskacinda-sozlesme/>.
542. Zülal Kalkandelen, “İstanbul Sözleşmesi’ne dokunma!”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 11 Ağustos 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/yazarlar/zulal-kalkandelen/istanbul-sozlesmesine-dokunma-1757510>.
543. “Hukukçu Nesibe Kırış: İstanbul Sözleşmesi’ne imza atarken daha ilerideydik, şimdi muhafazakarlaştık”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 12 Ağustos 2020, <https://t24.com.tr/haber/hukukcu-nesibe-kiris-istanbul-sozlesmesi-ne-imza-atarken-daha-ilerideydik-simdi-muhafazakarlastik.896413>.
544. Mehmet Özyazanlar, “Sefil erkeklik hezeyanları”, *Evrensel Gazetesi*, 13 Ağustos 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/86935/sefil-erkeklik-hezeyanlari>.
545. Sevda Karaca, “İstanbul Sözleşmesi’nin iptali buzdolabına mı kaldırıldı?”, *Evrensel Gazetesi*, 14 Ağustos 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/86940/istanbul-sozlesmesinin-iptali-buzdolabina-mi-kaldirildi>.
546. Murat Türker, “Tehlikede yaşama sanatı”, *Bianet*, 15 Ağustos 2020, <http://bianet.org/bianet/yasam/228994-tehlikede-yasama-sanati>.
547. Selay Dalaklı, “Hayatı iktidara direniş olmuş bir kadın”, *Bianet*, 15 Ağustos 2020, <http://bianet.org/bianet/siyaset/229027-hayati-iktidara-direnis-olmus-bir-kadin>.
548. Heidi Korkmaz, “Aslı - Pırıldayan bir güneş”, *Bianet*, 15 Ağustos 2020, <http://bianet.org/bianet/yasam/229037-asli-pirildayan-bir-gunes>.
549. Havva Gümüşkaya, “Mars’ta koloni kurmadım: Baretimle geldim inşaatınıza...”, *Birgün Gazetesi*, 15 Ağustos 2020, <https://www.birgun.net/haber/mars-ta-koloni-kurmadim-baretimle-geldim-insaatınıza-312032>.

550. Gamze Taşcier, “Topyekün saldırıyı durduran güç: Toplumsal mücadele”, *Birgün Gazetesi*, 15 Ağustos 2020, <https://www.birgun.net/haber/topyekun-saldiriyi-durduran-guc-toplumsal-mucadele-312033>.
551. Berrin Sönmez, “Noktalı virgül sonrası cümleyi aile tamamlarken...”, *Gazete Duvar*, 16 Ağustos 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/08/16/noktali-virgul-sonrasi-cumleyi-aile-tamamlarken/>.
552. Erk Acarer, “Duygu Delen’in ölümü: Barolar, inanç, ihale, sermaye”, *Birgün Gazetesi*, 17 Ağustos 2020, <https://www.birgun.net/haber/duygu-delen-in-olumu-barolar-inanc-ihale-sermaye-312211>.
553. Hemra Nida, “Roman kadınlar İstanbul Sözleşmesi’ne sahip çıkıyor”, *Gazete Duvar*, 17 Ağustos 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadin/2020/08/17/roman-kadinlar-istanbul-sozlesmesine-sahip-cikiyor/>.
554. Ercüment Akdeniz, “İstanbul Sözleşmesi mülteci kadınları da koruyor”, *Evrensel Gazetesi*, 17 Ağustos 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/86961/istanbul-sozlesmesi-multeci-kadinlari-da-koruyor>.
555. Evrim Kepenek, “Erkekler saldırdı kadınlar savundu: İstanbul Sözleşmesi”, *Bianet*, 17 Ağustos 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/229134-erkeklik-saldiridi-kadinlar-savundu-istanbul-sozlesmesi>.
556. Berrin Sönmez, “Artık sadece güldürüyor ‘erkek açıklaması’”, *Gazete Duvar*, 18 Ağustos 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/08/18/artik-sadece-gulduruyor-erkek-aciklamasi/>.
557. Tuba Torun, “Polisleri değil, başvuruları koruyun”, *Gazete Duvar*, 18 Ağustos 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/08/18/polisleri-degil-basvuranlari-koruyun/>.
558. Ayça Söylemez, “Kadının görevi”, *Birgün Gazetesi*, 18 Ağustos 2020, <https://www.birgun.net/haber/kadinin-gorevi-312322>.
559. Buket İnan, “Kadınlar yaşamın her alanında”, *Evrensel Gazetesi*, 19 Ağustos 2020, <https://www.evrensel.net/haber/412017/kadinlar-yasamin-her-alaninda>.
560. Ecem Havle ve Buğra Topuz, “Kadınların içindeki aydınlık, cehaletin karanlığını bastıracak!”, *Evrensel Gazetesi*, 19 Ağustos 2020, <https://www.evrensel.net/haber/412010/kadinlarin-icindeki-aydinlik-cehaletin-karanligini-bastiracak>.
561. Serkan Alan, “Erken Cumhuriyet döneminde kadın cinayetleri: Medyada ortak ‘erkek’ dili”, *Gazete Duvar*, 20 Ağustos 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadin/2020/08/20/erken-cumhuriyet-doneminde-kadin-cinayetleri-medyada-ortak-erkek-dili/>.
562. Orhan Bursalı, “Cemaatlere boyun eğiliyor, AKP’li kadınlar hiçe sayılıyor”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 20 Ağustos 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/yazarlar/orhan-bursali/cemaatlere-boyun-egiliyor-akpli-kadinlar-hice-sayiliyor-1759646>.
563. Hilmi Mıynat, “Kadın ligine ‘usulen oynansın’ gözüyle bakılıyor”, *Evrensel Gazetesi*, 20 Ağustos 2020, <https://www.evrensel.net/haber/411998/kadin-ligine-usulen-oynansin-gozuyle-bakiliyor>.
564. “Feministin çantasında bu hafta: Kosta Rika’da kız kardeşlerimiz kazandı”, *Birgün Gazetesi*, 22 Ağustos 2020,

- <https://www.birgun.net/haber/feministin-cantasinda-bu-hafta-kosta-rika-da-kiz-kardeslerimiz-kazandi-312883>.
565. Dilan Esen, “Kadınlar AKP’ye görüşünü bildiriyor: Geri adım atmayacağız”, *Birgün Gazetesi*, 22 Ağustos 2020, <https://www.birgun.net/haber/kadinlar-akp-ye-gorusunu-bildiriyor-geri-adim-atmayacagiz-312876>.
566. Nuray Sancar, “Önce kadınlar suçlu”, *Evrensel Gazetesi*, 22 Ağustos 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/86990/once-kadinlar-suclu>.
567. Evrim Kepenek, “En az 1614”, *Bianet*, 22 Ağustos 2020, <http://bianet.org/bianet/emek/229457-en-az-1614>.
568. Handan Dedeşayır, “Edebiyatta kadın imgelemi”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 24 Ağustos 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/haber/edebiyatta-kadin-imgelemi-1760806>.
569. Berrin Sönmez, “Yaşamın adı ‘kahır’dı kadın için”, *Gazete Duvar*, 25 Ağustos 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/08/25/yasamin-adi-kahirdi-kadin-icin/>.
570. Elçin Poyrazlar, “Baylar, bayanlar ve yanlışlar”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 25 Ağustos 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/haber/baylar-bayanlar-ve-yanlislar-1760821>.
571. Evrim Kepenek, “‘Kürtaj yasak’ algısıyla kadınlar merdiven altına yönlüyor”, *Bianet*, 26 Ağustos 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/229645-kurtaj-yasak-algisiyla-kadinlar-merdiven-altina-yonleniyor>.
572. “Escarus: Kadınlar Covid-19’den daha fazla etkilendi”, *Bianet*, 26 Ağustos 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/229702-escarus-kadinlar-covid-19-dan-daha-fazla-etkilendi>.
573. Ayşe Acar, “Kadın-erkek eşit değildir; eşcinsel hiç eşit değildir”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 26 Ağustos 2020, <https://t24.com.tr/yazarlar/ayse-acar/kadin-erkek-esit-degildir-escinsel-hic-esit-degildir,27786>.
574. Leyla Alp, “Bize ‘ölün’ diyorlar”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 26 Ağustos 2020, <https://t24.com.tr/yazarlar/leyla-alp/biz-olun-diyorlar,27800>.
575. Hatice Meryem, “Türkiye’nin ‘kadın cinayetleri’ haritası”, *Gazete Duvar*, 27 Ağustos 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/konuk-yazar/2020/08/27/turkiyenin-kadin-cinayetleri-haritasi>.
576. “Kadınlar iş yaşamından soyutlanıyor”, *Bianet*, 27 Ağustos 2020, <http://bianet.org/bianet/kadin/229765-kadinlar-is-hayatindan-soyutlaniyor>.
577. Fikret Bila, “Kadın öldürme özgürlüğü”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 28 Ağustos 2020, <https://t24.com.tr/yazarlar/fikret-bila/kadin-oldurme-ozgurlugu,27813>.
578. Nilüfer Bulut, “Sözleşme tartışmaları şiddete teşvik ediyor”, *Gazete Duvar*, 28 Ağustos 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadin/2020/08/28/istanbul-sozlesmesi-tartismalari-siddete-tesvik-ediyor/>.
579. Gamze Akdemir, “Kadınlara hep yaka paça! Yılmayız!”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 28 Ağustos 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/haber/kadinlara-hep-yaka-paca-yilmayiz-1761851>.
580. Sevdâ Karaca, “Musa Orhan’ı koruyan devlet kadınlara ne söylüyor?”, *Evrensel Gazetesi*, 28 Ağustos 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/87033/musa-orhani-koruyan-devlet-kadinlara-ne-soyluyor>.

581. “Feministin çantası: Liberya’da erkekler sert kayaya çarptı”, *Birgün Gazetesi*, 29 Ağustos 2020,
<https://www.birgun.net/haber/feministin-cantasi-liberya-da-erkekler-sert-kayaya-carpti-313704>
582. Bahar Turan, “İstanbul Sözleşmesi kapsamında engelli kadın hakları”, *Birgün Gazetesi*, 29 Ağustos 2020,
<https://www.birgun.net/haber/istanbul-sozlesmesi-kapsaminda-engelli-kadin-haklari-313697>.
583. Evrim Kepenek, “Evde, kamuda ve özel sektörde kadın öğretmen olmak...” *Bianet*, 30 Ağustos 2020,
<http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/229918-evde-kamuda-ve-ozel-sektorde-kadin-ogretmen-olmak>.
584. Berrin Sönmez, “Zafer Günü’nde kadın kurtuluş savaşı ihtiyacı”, *Gazete Duvar*, 30 Ağustos 2020,
<https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/08/30/zaferin-yildonumunde-kadin-kurtulus-savasi-ihtiyaci/>.
585. “İstanbul Sözleşmesi’nden çıkılmasını savunanlar yüzde 7’de kaldı”, *Birgün Gazetesi*, 1 Eylül 2020,
<https://www.birgun.net/haber/istanbul-sozlesmesi-nden-cikilmasini-savunanlar-yuzde-7-de-kaldi-314068>.
586. Berrin Sönmez, “Ölümlerden ölüm, tecavüzlerden tecavüz beğen!”, *Gazete Duvar*, 1 Eylül 2020,
<https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/09/01/olumlerden-olum-tecavuzlerden-tecavuz-begen/>.
587. Merve İlhan, “Genç kadınlar haklarını biliyorlar mı?”, *Evrensel Gazetesi*, 2 Eylül 2020,
<https://www.evrensel.net/haber/412962/genc-kadinlar-haklarini-biliyorlar-mi>.
588. Manolya Gezgini, “AKP’nin kutsal aile kavramı ve İstanbul Sözleşmesi”, *Evrensel Gazetesi*, 2 Eylül 2020,
<https://www.evrensel.net/haber/413005/akpnin-kutsal-aile-kavrami-ve-istanbul-sozlesmesi>.
589. “Kadınlardan Doğu Akdeniz için şiddetsiz çözüm çağrısı”, *Bianet*, 2 Eylül 2020,
<http://bianet.org/bianet/militarizm/230109-kadinlardan-dogu-akdeniz-icin-siddetsiz-cozum-ca-grisi>.
590. Murat Türker, “‘Dört anne’ savaşa karşı”, *Bianet*, 5 Eylül 2020,
<http://bianet.org/bianet/yasam/230236-dort-anne-savasa-karsi>.
591. “Feministin Çantası’nda bu hafta: Belarus polisi, kız kardeşlerimizden kaçtı”, *Birgün Gazetesi*, 5 Eylül 2020,
<https://www.birgun.net/haber/feministin-cantasi-nda-bu-hafta-belarus-polisi-kiz-kardeslerimizden-kacti-314522>.
592. Seda Balmumcu, “Profesyonel mutfaklardaki hiyerarşi: Erkeklik”, *Birgün Gazetesi*, 5 Eylül 2020,
<https://www.birgun.net/haber/profesyonel-mutfaklardaki-hiyerarshi-erkeklik-314515>.
593. “Kadın mücadelesi şiddeti bitirecek”, *Birgün Gazetesi*, 5 Eylül 2020,
<https://www.birgun.net/haber/kadin-mucadelesi-siddeti-bitirecek-314510>.
594. Öner Yağcı, “Kadınların savaşımı deyince...”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 5 Eylül 2020,
<https://www.cumhuriyet.com.tr/yazarlar/oner-yagci/kadinlarin-savasimi-deyince-1763597>.
595. Berrin Sönmez, “KONDA Ağustos Barometresi: Dindar kadının modernleşmesi ve erkeklik krizi”, *Gazete Duvar*, 6 Eylül 2020,
<https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/09/06/konda-agustos-barometresi-dindar-kadin-in-modernlesmesi-ve-erkeklik-krizi/>.

596. Elçin Poyrazlar, “Tetiği çektim Yoongi”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 7 Eylül 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/yazarlar/elcin-poyrazlar/tetigi-cektim-yoongi-1764028>.
597. “Şiddet Sarmalı: Sığınakta bir kadın, adresi ifşa eden polis, eşini tehdit eden koca, damadını öldüren baba!”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 7 Eylül 2020, <https://t24.com.tr/haber/siddet-sarmali-siginakta-bir-kadin-adresi-ifsa-eden-polis-esini-tehdit-eden-koca-damadini-olduren-baba.901680>.
598. “Kadınlar adalet mücadelesinde”, *Birgün Gazetesi*, 8 Eylül 2020, <https://www.birgun.net/haber/kadinlar-adalet-mucadelesinde-314812>.
599. “Cinayete giden süreci kötü uygulamalar hazırlıyor”, *Birgün Gazetesi*, 8 Eylül 2020, <https://www.birgun.net/haber/cinayete-giden-sureci-kotu-uygulamalar-hazirliyor-314816>.
600. Berrin Sönmez, “Fuat Oktay yeni Nur Serter mi?”, *Gazete Duvar*, 8 Eylül 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/09/08/fuat-oktay-yeni-nur-serter-mi/>.
601. Tuğçe Tatari, “Bu bir zihniyet savaşıdır”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 10 Eylül 2020, <https://t24.com.tr/yazarlar/tugce-tatari/bu-bir-zihniyet-savasidir.27967>.
602. Berrin Sönmez, “CİMER listesinde Fahrettin Altun’la köşe kapmaca”, *Gazete Duvar*, 15 Eylül 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/09/15/cimer-listesinde-fahrettin-altunla-kose-kapmaca/>.
603. Zehra Çelenk, “Arka odalarda değişen bir şeyler mi var?”, *Gazete Duvar*, 16 Eylül 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/09/16/arka-odalarda-degisen-bir-seyler-mi-var/>.
604. “Mor Çatı: Kadınların adalet güvenleri tesis edilmeli”, *Evrensel Gazetesi*, 16 Eylül 2020, <https://www.evrensel.net/haber/414238/mor-cati-kadinlari-adalet-guvenleri-tesis-edilmeli>.
605. “Kadınlar erkeklerden 3’te 1 oranında daha az kazanıyor”, *Bianet*, 18 Eylül 2020, <http://bianet.org/bianet/kadin/231154-kadinlar-erkeklerden-3-te-1-oraninda-daha-az-kazaniyor>.
606. “Devlet pedimizden neden %18 vergi alıyor?”, *Birgün Gazetesi*, 19 Eylül 2020, <https://www.birgun.net/haber/devlet-pedimizden-neden-yuzde-18-vergi-aliyor-316131>.
607. Yaren Çolak, “Evden çalışan kadınlar anlatıyor: 10 dakikalık arada yemek koyuyorum”, *Birgün Gazetesi*, 19 Eylül 2020, <https://www.birgun.net/haber/evden-calisan-kadinlar-anlatiyor-10-dakikalik-arada-yemek-koyuyorum-316127>.
608. Evrim Kepenek, “Daha çok toplumsal cinsiyet odaklı habercilik...”, *Bianet*, 20 Eylül 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/231210-daha-cok-toplumsal-cinsiyet-odakli-habercilik>.
609. Nergis Demirkaya, “İstanbul Sözleşmesi’nde 3 seçenek: Ağırlık niyet mektubu”, *Gazete Duvar*, 21 Eylül 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadin/2020/07/21/istanbul-sozlesmesinde-3-secenek-agirlik-niyet-mektubu>.
610. Berrin Sönmez, “Kelime düşünceye hükmeder diktatör kelimeye hükmedemez”, *Gazete Duvar*, 22 Eylül 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/09/22/kelime-dusunceye-hukmeder-diktator-kelimeye-hukmedemez/>.
611. Nur Betül Çelik, “#İstanbulSözleşmesiYaşatır”, *Gazete Duvar*, 25 Eylül 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yazarlar/2020/09/25/istanbulsozlesmesi yasatir/>.

612. Selay Dalaklı, “Kadınlık hali bir politik bilinçlenme süreci”, *Bianet*, 26 Eylül 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/231567-kadinlik-hali-bir-politik-bilinclenme-sureci>.
613. “Feministin çantası: Cindy Erazo özgürlüğüne kavuştu, yeniden merhaba!”, *Birgün Gazetesi*, 26 Eylül 2020, <https://www.birgun.net/haber/feministin-cantasi-cindy-erazo-ozgurlugune-kavustu-yeniden-merhaba-316978>.
614. Selin Nakipoğlu, “‘Şiddete karşı sıfır tolerans’, peki nasıl?”, *Birgün Gazetesi*, 26 Eylül 2020, <https://www.birgun.net/haber/siddete-karsi-sifir-tolerans-peki-nasil-316973>.
615. Necla Akgökçe, “Üretim cinsiyeti: Kadınlar hep daha az kazanıyor”, *Birgün Gazetesi*, 26 Eylül 2020, <https://www.birgun.net/haber/uretim-cinsiyeti-kadinlar-hep-daha-az-kazaniyor-316968>.
616. Gamze Akdemir, “Eşitsiz kızkardeşlik!”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 26 Eylül 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/haber/esitsiz-kiz-kardeslik-1768985>.
617. Ahmet Arpad, “Göğün yarısı kadınların omuzlarındadır”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 27 Eylül 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/haber/gogun-yarisi-kadinlarin-omuzlarindadir-1769128>.
618. Evrim Kepenek, “Beni kürtaja zorlayan akademisyen okulun tanıtım yüzü oldu”, *Bianet*, 27 Eylül 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/231616-beni-hamile-birakan-akademisyen-okulun-tanim-yuzu-oldu>.
619. Evrim Kepenek, “Regl yoksulluğu nedir, nasıl mücadele edilir?”, *Bianet*, 28 Eylül 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/231685-regl-yoksullugu-nedir-nasil-mucadele-edilir>.
620. “Eşitliği sağlamada örnek olun”, *Birgün Gazetesi*, 1 Ekim 2020, <https://www.birgun.net/haber/cezasizlik-failleri-cesaretlendiriyor-317786>.
621. “Mülteci kadınlar sömürü ve şiddet pençesinde yaşam mücadelesi veriyor”, *Evrensel Gazetesi*, 1 Ekim 2020, <https://www.evrensel.net/haber/415387/multeci-kadinlar-somuru-ve-siddet-pencesinde-yasam-mucadelesi-veriyor>.
622. Evrim Kepenek, “Kadınlar şiddete karşı çözümlere ulaşamadı”, *Bianet*, 1 Ekim 2020, <http://bianet.org/bianet/erkek-siddeti/231888-kadinlar-siddete-karsi-cozumlere-ulasamadi>.
623. “Cinsiyet dayalı ücret farkında kara tablo: Aynı işi yapan erkek 100 TL kazanırken, kadın 84 TL kazanıyor”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 1 Ekim 2020, <https://www.birgun.net/haber/cezasizlik-failleri-cesaretlendiriyor-317786>.
624. Evrim Kepenek, “Baro Başkan adayı Uçar: Barolara erkek egemen ideoloji hakim”, *Bianet*, 2 Ekim 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/231956-baro-baskan-adayi-ucar-barolara-erkek-egemen-ideoloji-hakim>.
625. Yaren Çolak, “Cezasızlık failleri cesaretlendiriyor”, *Birgün Gazetesi*, 3 Ekim 2020, <https://www.birgun.net/haber/cezasizlik-failleri-cesaretlendiriyor-317786>.
626. Ece Çelik, “Hepsinin ‘düşerek ölümü’ şüpheli... Pencerede ne oluyor?”, *Hürriyet Gazetesi*, 3 Ekim 2020, <https://www.hurriyet.com.tr/gundem/hepsinin-duserek-olumu-supheli-pencerede-ne-oluyor-41626791>.
627. Olcay Ozak, “Kadın işçilerin sorunları derinleşti: Angarya, ücret eşitsizliği, yoksulluk”, *Evrensel Gazetesi*, 4 Ekim 2020, <https://www.evrensel.net/haber/415619/kadin-iscilerin-sorunlari-derinlesti-angarya-ucret-esitsizligi-yoksulluk>.

628. Evrim Kepenek, “Sevdiklerinizin yerine bir dakikalığına Nadira’yı koyun”, *Bianet*, 5 Ekim 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/232145-sevdiklerinizin-yerine-bir-dakikaligina-nadira-yi-koyun>.
629. “Online tacize uğrayan kadın sayısı artıyor”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 5 Ekim 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/haber/online-tacize-ugrayan-kadin-sayisi-artiyor-1771422>.
630. Berrin Sönmez, “Ali Edizer kolay asıl Süleyman Arslan azledilmeli” *Gazete Duvar*, 6 Ekim, <https://www.gazeteduvar.com.tr/ali-edizer-kolay-asil-suleyman-arslan-azledilmeli-makale-1500839>.
631. Evrim Kepenek ve Ege Öztokat, “Kadınlar mücadele ediyor, erkek şiddeti yargılanıyor”, *Bianet*, 7 Ekim 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/232111-kadınlar-mucadele-ediyor-erkek-siddeti-yargılanıyor>.
632. Eren Aysan, “Kadın gazetecilerin nefesi...”, *Birgün Gazetesi*, 8 Ekim 2020, <https://www.birgun.net/haber/kadin-gazetecilerin-nefesi-318349>.
633. Ayşegül Özbek, “Çevrimiçi eğitime erişim zorluğu, kız çocuklarının evlendirilme riskini artırdı”, *Bianet*, 11 Ekim 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/232490-cevrimici-egitime-erisim-zorlugu-kiz-cocuklarının-evlendirilmesini-kolaylastirdi>.
634. Berrin Sönmez, “TİHEK kız çocuklarına ayrımcılık öneriyor”, *Gazete Duvar*, 11 Ekim 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/tihek-kiz-cocuklarına-ayrimcilik-ve-esitsizlik-oneriyor-makale-1501330>.
635. Berrin Sönmez, “Devlet kız çocukları için üç maymunu oynadı”, *Gazete Duvar*, 13 Ekim 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/devlet-kiz-cocukları-icin-uc-maymunu-oyyadi-makale-1501499>.
636. “BETAM: İşsizlikte toplumsal cinsiyet farkı yüzde 4,5’a yükseldi”, *Bianet*, 13 Ekim 2020, <http://bianet.org/bianet/ekonomi/232645-betam-issizlikte-toplumsal-cinsiyet-farki-yuzde-4-5-a-yukseldi>.
637. Evrim Kepenek, “Belediyelerin pandemi haritası: Daha çok eşitlikçi politika”, *Bianet*, 14 Ekim 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/232731-belediyelerin-pandemi-haritasi-daha-cok-e-sitlikci-politika>.
638. “Pandemi nedeniyle kadınlar kariyerlerini bırakma noktasında”, *Bianet*, 15 Ekim 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/232751-pandemi-nedeniyle-kadınlar-kariyerlerini-birakma-noktasında>.
639. “TİSK Yönetim Kurulu Başkanı Akkol: ‘İşi kadınlar yapıyor, geliri erkekler alıyor’”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 15 Ekim 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/haber/tisk-yonetim-kurulu-baskani-akkol---isi-kadınlar-yapiyor-geliri-erkekler-alıyor-1773701>.
640. Sevdâ Karaca, “Kadir Şeker’e verilen ceza: Adalet bunun neresinde?”, *Evrensel Gazetesi*, 16 Ekim 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/87347/kadir-sekere-verilen-ceza-adalet-bunun-neresinde>.
641. Evrim Kepenek, “Erkekler bir adım geriye!”, *Bianet*, 16 Ekim 2020, <http://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/232833-erkekler-bir-adim-geriye>.

642. Erdinç Utku, “Siyasette kadın damgası”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 18 Ekim 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/haber/siyasette-kadin-damgasi-1774247>.
643. Berrin Sönmez, “TBMM’nin eşitlik dersinde ilk sınav sonucu”, *Gazete Duvar*, 20 Ekim 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/tbmmnin-esitlik-dersinde-ilk-sinav-sonucu-makale-1502131>.
644. “Katar’da ev içi hizmet işçileri istismar ve sömürüyü anlattı”, *Bianet*, 20 Ekim 2020, <https://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/233026-katar-da-ev-ici-hizmet-iscileri-istismar-ve-somuruyu-anlatti>.
645. Hatice Erbay, “Suriyeli mülteci kadınlar: Susmayacağız”, *Bianet*, 22 Ekim 2020, <https://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/233155-suriyeli-multeci-kadinlar-susmayacagiz>.
646. Toplumsal cinsiyet ve barış odaklı habercilik mümkün mü?”, *Bianet*, 23 Ekim 2020, <https://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/233270-toplumsal-cinsiyet-ve-baris-odakli-habercilik-mumkun-mu>.
647. “Kadın hakları konusunda en geri ülkeler, ABD öncülüğünde kürtaja karşı birleşti”, *Birgün Gazetesi*, 24 Ekim 2020, <https://www.birgun.net/haber/kadin-haklari-konusunda-en-geri-ulkeler-abd-onculugunde-kurtaja-karsi-birlesti-320408>.
648. “Lanzarote Sözleşmesi’nin 13. yılı: Çocuk istismarı meşrulaştırılmaz, sözleşmeyi uygulayın!”, *Birgün Gazetesi*, 24 Ekim 2020, <https://www.birgun.net/haber/lanzarote-sozlesmesi-nin-13-yili-cocuk-istismari-mesrulasdirilamaz-sozlesmeyi-uygulayin-320393>.
649. Meltem Akyol, “Genç kadın işsizliğinin bir örneği Gülten: İŞKUR’lu geleceksizlik, sömürü, umutsuzluk”, *Evrensel Gazetesi*, 25 Ekim 2020, <https://www.evrensel.net/haber/417249/genc-kadin-issizliginin-bir-ornegi-gulten-iskurlu-geleceksizlik-somuru-umutsuzluk>.
650. Hande Çiğdemoğlu, “Sebebi sensin”, *Birgün Gazetesi*, 25 Ekim 2020, <https://www.birgun.net/haber/sebebi-sensin-320454>.
651. Evrim Kepenek, “Bugün hangi hakkımıza saldıracaksınız?”, *Bianet*, 25 Ekim 2020, <https://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/233319-bugun-hangi-hakkimiza-saldiracaksiniz>.
652. “Mısır’da cinsel saldırılar ‘feminist devrimi’ tetikledi: Kadınlar sessizliklerini bozdu (alıntı)”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 26 Ekim 2020, <https://t24.com.tr/haber/misir-da-cinsel-saldirilar-feminist-devrimi-tetikledi-kadinlar-sessizliklerini-bozdu.911451>.
653. “Türkiye’nin yerli sebze tohumları kadınlara emanet”, *Bianet*, 26 Ekim 2020, <https://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/233393-turkiye-nin-yerli-sebze-tohumlari-kadinlara-emanet>.
654. Tuba Torun, “Eril olduğunuz kadar küstahsınız da...”, *Gazete Duvar*, 27 Ekim 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/eril-oldugunuz-kadar-kustahsiniz-da-makale-1502713>.
655. Berrin Sönmez, “Sınır ötesi kadın buluşması ve yeni eksen”, *Gazete Duvar*, 27 Ekim 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/sinir-otesi-kadin-bulusmasi-ve-yeni-eksen-makale-1502771>.
656. Evrim Kepenek, “Giysiler ne anlatır?”, *Bianet*, 29 Ekim 2020, <https://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/233445-toksik-erkeklik-kadin-kiyafeti-giydirmekle-e-yikilir-mi>.
657. Sevdâ Karaca, “İstihdam kalkanı paketi: Kadınların emeklilik hakkını tümünden gasp etme planı”, *Evrensel Gazetesi*, 30 Ekim 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/87434/istihdam-kalkani-paketi-kadinlari-emeklilik-hakini-tumunden-gasbetme-planı>.

658. Adnan Gümüş, “Okullar, kadınlar, devrimler: Nefese, temiz havaya ihtiyaç var”, *Evrensel Gazetesi*, 30 Ekim 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/87432/okullar-kadinlar-devrimler-nefese-temiz-havaya-ihtiyac-var>.
659. Selin Nakipoğlu, “Nafaka gerçeği”, *Birgün Gazetesi*, 31 Ekim 2020, <https://www.birgun.net/haber/nafaka-gercekleri-321214>.
660. “Polonya’da tarihin akışı değişiyor!”, *Birgün Gazetesi*, 31 Ekim 2020, <https://www.birgun.net/haber/polonya-da-tarihin-akisi-degisiyor-321210>.
661. Defne Kıran, “Cinsiyet eşitliğinde örnek alınması gereken ülke Japonya mı?”, *Birgün Gazetesi*, 31 Ekim 2020, <https://www.birgun.net/haber/cinsiyet-esitliginde-ornek-alinmasi-gereken-ulke-japonya-mi-321204>.
662. Seda Balmumcu, “Erkeklerle muhtaç değiliz, her işi yaparız”, *Birgün Gazetesi*, 31 Ekim 2020, <https://www.birgun.net/haber/erkeklerle-muhtac-degiliz-her-isi-yapariz-321201>.
663. Mesut Kara, “Yeşilçam’ın öteki kadınları (1): Özcan Tekgül; Zirveden kimsesizliğe”, *Evrensel Gazetesi*, 1 Kasım 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/87450/yesilcamin-oteki-kadinlari-1-ozcan-tekgul-zirveden-kim-sesizlige>.
664. Şehriban Kırac, “Şaka değil gerçekten muhtarım”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 1 Kasım 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/haber/saka-degil-gercekten-muhtarim-1787482>.
665. Devrim Avcı, “İstihdam paketi kadın işçiler için daha çok hak kaybı demek!”, *Evrensel Gazetesi*, 1 Kasım 2020, <https://www.evrensel.net/haber/417803/istihdam-paketi-kadin-isciler-icin-daha-cok-hak-kaybi-demek>.
666. Evrim Kepenek, “Müjde: Erkek üniversiteleri kuruluyor!”, *Bianet*, 1 Kasım 2020, <https://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/233668-mujde-erkek-universiteleri-kuruluyor>.
667. “Polonyalı kadınların mücadelesi sürecektir”, *Birgün Gazetesi*, 2 Kasım 2020, <https://www.birgun.net/haber/polonyali-kadinlarin-mucadelesi-surecek-321395>.
668. Nazlıcan Türkelli, “Ev işleri görünür oldu ama erkekler bunu işten saymıyor”, *Bianet*, 6 Kasım 2020, <https://bianet.org/bianet/toplum/233956-ev-isleri-gorunur-oldu-ama-erkekler-bunu-isten-saymıyor>.
669. Yasemin Özdemir, “Askıda ekmeğe muhtaç kadınlar: Ekmek bulduğumuz güne şükreder hale geldik”, *Evrensel Gazetesi*, 6 Kasım 2020, <https://www.evrensel.net/haber/418181/askida-ekmege-muhtac-kadinlar-ekmek-buldugumuz-gune-sukreder-hale-geldik>.
670. Havva Gümüşkaya, “Deprem olursa kaçamam”, *Bianet*, 7 Kasım 2020, <https://www.birgun.net/haber/deprem-olursa-kacamam-322040>.
671. Nuran Gülenç, “Salgın bahane, hak gaspı kapıda”, *Birgün Gazetesi*, 7 Kasım 2020, <https://www.birgun.net/haber/salgin-bahane-hak-gaspi-kapida-322047>.
- 672.
673. Begüm Zorlu, “Catherine Mayer ile Kadınların Eşitliği Partisi”, *Bianet*, 7 Kasım 2020, <https://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/233947-catherine-mayer-ile-kadinlarin-esitligi-partisi>.
674. Ilgaz Gökırmaklı, “‘Kısır döngünün içinden’: Roman kadınlar umutsuz değil”, *Bianet*, 7 Kasım 2020, <https://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/233947-catherine-mayer-ile-kadinlarin-esitligi-partisi>.

675. Mesut Kara, “Yeşilçam’ın öteki kadınları (2): Diclehan Baban; Bir düşünüş, kendini yok ediş hikayesi”, *Evrensel Gazetesi*, 8 Kasım 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/87499/yesilcamin-oteki-kadinlari-2-diclehan-baban-bir-dusus-kendini-yok-edis-efsanesi>.
676. Evrim Kepenek, “Montaigne’in ‘Denemeler’i ve kadınların savunması: Gak guk”, *Bianet*, 8 Kasım 2020, <https://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/234014-montaigne-in-denemeler-i-ve-erkeklerin-savunmasi-gak-guk>
677. “Türkiye’de ABD’li siyah kadın olmak”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 8 Kasım 2020, <https://t24.com.tr/haber/turkiye-de-abd-li-siyah-kadin-olmak-genel-olarak-pozitif-ayrimcilik-yasiyorum.913637>.
678. Cem Ülker, “Kadına şiddetin sorumlusu ‘Papez Döngüsü’ mü?”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 8 Kasım 2020, <https://t24.com.tr/haber/turkiye-de-abd-li-siyah-kadin-olmak-genel-olarak-pozitif-ayrimcilik-yasiyorum.913637>.
679. Elif Turgut, “Deprem sonrası kadınlar şiddet, taciz, güvensizlikle yüz yüze”, *Evrensel Gazetesi*, 9 Kasım 2020, <https://www.evrensel.net/haber/418353/deprem-sonrasi-kadinlar-siddet-taciz-guvencesizlikle-yuz-yuze>.
680. Öner Yağcı, “Kadın ve edebiyat”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 9 Kasım 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/haber/kadin-ve-edebiyat-1789699>.
681. “Sığınaksız bir dünya için yaşasın kadın dayanışması”, *Bianet*, 11 Kasım 2020, <https://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/234241-siginaksiz-bir-dunya-icin-yasasin-kadin-dayanismasi>.
682. Müzeyyen Yüce, “‘Aile arabuluculuğu’ İstanbul Sözleşmesi’nden çekilmek için ön hazırlık”, *Gazete Duvar*, 12 Kasım 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/aile-arabuluculugu-istanbul-sozlesmesinden-cekilmek-icin-on-hazirlik-haber-1504280>.
683. Aylin Doğan, “Osmanlı Feministi Ulviye Mevlan’ın kaleminden: Mükemmel ve mufassal aş ustası”, *Bianet*, 14 Kasım 2020, <https://bianet.org/bianet/yasam/234379-mukemmel-ve-mufassal-as-ustasi>.
684. “Feministin Çantası: Rahatsız oldukları senin çıplaklığın mı Mary?”, *Birgün Gazetesi*, 14 Kasım 2020, <https://www.birgun.net/haber/feministin-cantasi-rahatsiz-olduklari-senin-ciplakligin-mi-mary-322848>.
685. Ömür Şahin Keyif, “Sistem baştan aşağı erkek”, *Birgün Gazetesi*, 14 Kasım 2020, <https://www.birgun.net/haber/sistem-bastan-asagi-erkek-322847>.
686. Duygu Akpınar, “Cadılar geri geldi”, *Birgün Gazetesi*, 14 Kasım 2020, <https://www.birgun.net/haber/cadilar-geri-geldi-322846>.
687. Mahir Bağış, “Kadın istihdamında rekor daralma: 1 milyon kadın daha işsiz kaldı”, *Birgün Gazetesi*, 14 Kasım 2020, <https://www.birgun.net/haber/kadin-istihdaminda-rekor-daralma-1-milyon-kadin-daha-issiz-kaldi-322844>.
688. “Sosyo Politik Saha Araştırmaları Merkezi: 10 ayda 453 kadın öldürüldü”, *Evrensel Gazetesi*, 14 Kasım 2020, <https://www.evrensel.net/haber/418851/sosyo-politik-saha-arastirmalari-merkezi-10-ayda-453-kadin-olduruldu>.

689. Şehriban Kır   , “Kadınlar ‘iş’te t  keniyor”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 14 Kasım 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/haber/kadinlar-iste-tukeniyor-1790881>.
690. Olcay B  y  kta  , “Miras kadının hakkı”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 15 Kasım 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/haber/miras-kadinin-hakki-1791090>.
691. Berrin S  nmez, “‘Sor bakalım neden duyuru(du)ldu?’ savunması   zerine”, *Gazete Duvar*, 15 Kasım 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/sor-bakalim-neden-duyuruldu-savunmasi-uzerine-makale-1504529>.
692. “Hane i indeki kadın eme i g  r  lm  yor”, *Birg  n Gazetesi*, 15 Kasım 2020, <https://www.birgun.net/haber/hane-icindeki-kadin-emegi-gorulmuyor-322938>.
693. Dilan Esen, “Gizlilik kararları tepki topluyor: Kimden neyi gizliyorsunuz”, *Birg  n Gazetesi*, 15 Kasım 2020, <https://www.birgun.net/haber/gizlilik-kararlari-tepki-topluyor-kimden-neyi-gizliyorsunuz-322912>.
694. “BM Kadın Birimi’nden Yeni Rapor: COVID - 19 kadınlara y  nelik e itsizlikleri derinle tirdi”, *Bianet*, 16 Kasım 2020, <https://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/234469-covid-19-kadın-lara-y  nelik-esitsizlikleri-d-erinlestirdi>.
695. Smriti Sharma, “İlerleme i in cinsiyet e itli i   art”, *Birg  n Gazetesi*, 16 Kasım 2020, <https://www.birgun.net/haber/ilerleme-icin-cinsiyet-esitligi-sart-323058>.
696. Yasemin Giritli İnceo lu, “Spor medyasında kadın, hegemonik erkeklik ve eril dil”, *Bianet*, 18 Kasım 2020, <https://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/234565-spor-medyasinda-kadin-hegemonik-erkeklik-ve-eril-dil>.
697. “Toplumsal cinsiyet e itli inin sa land   il eler hangileri?”, *Bianet*, 19 Kasım 2020, <https://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/234692-toplumsal-cinsiyet-esitliginin-saglandigi-ilceler-hangileri>.
698. Sevd   Karaca, “Pandemide 25 Kasım: Bug  n   do ur  n m  cadeleyi hatırl  !”, *Evrensel Gazetesi*, 20 Aralık 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/87577/pandemide-25-kasim-bugunu-doguran-mucadeleyi-hatirla>.
699.   zge   elikbilek, “Pandemide cinsiyet e itli i tehdit altında”, *Birg  n Gazetesi*, 21 Kasım 2020, <https://www.birgun.net/haber/pandemide-cinsiyet-esitligi-tehdit-altinda-323796>.
700. Şehriban Kır   , “Kadınlar i in acı verici ilerleme”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 21 Kasım 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/haber/kadinlar-icin-aci-verici-ilerleme-1792627>.
701. G  nseli Bayram, “Zamanın ilerisindeki isyankar kadın bilimci: Lynn Margulis”, *Evrensel Gazetesi*, 22 Kasım 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/87590/zamanin-ilerisindeki-isyankar-kadin-bilimci-lynn-margulis>.
702. Berrin S  nmez, “Kadının payına d   en: Mecliste yok sayılma camide   ddete u ratılma”, *Gazete Duvar*, 22 Kasım 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadinin-payina-dusen-mecliste-yok-sayilma-camide-siddete-ugratilma-makale-1505159>.
703. Meral Danyıldız, “Biz susmadık, onlar utanacak”, *Birg  n Gazetesi*, 25 Kasım 2020, <https://www.birgun.net/haber/biz-susmadik-onlar-utanacak-324154>.
704. Seda Balmumcu, “Takipsizlik   ddeti artırıyor:   ddet faili 10 erkekten 7’si serbest”, *Birg  n Gazetesi*, 25 Kasım 2020,

- <https://www.birgun.net/haber/takipsizlik-siddeti-artiriyor-siddet-faili-10-erkekten-7-si-serbest-324153>.
705. “Mücadelemizle yeşeriyoruz”, *Birgün Gazetesi*, 25 Kasım 2020, <https://www.birgun.net/haber/mucadelemizle-yeseriyoruz-324152>.
706. Gamze Taşcier, “Bu bir rica değil, olacakların duyurusudur”, *Birgün Gazetesi*, 25 Kasım 2020, <https://www.birgun.net/haber/bu-bir-rica-degil-olacaklarin-duyurusudur-324149>.
707. “Bolivya’da ‘Erkek Egemenliğini Ortadan Kaldırma’ Bakanlığı oluşturuldu”, *Evrensel Gazetesi*, 25 Kasım 2020, <https://www.evrensel.net/haber/419683/bolivya-da-erkek-egemenligini-ortadan-kaldirma-bakanligi-olusturuldu>.
708. Elçin Poyrazlar, “Neden kadın kadının yurdudur?”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 27 Kasım 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/yazarlar/elcin-poyrazlar/neden-kadin-kadinin-yurdudur-1794165>.
709. Sevdâ Karaca, “Sokak ısrarı”, *Evrensel Gazetesi*, 27 Kasım 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/87627/sokak-istrari>.
710. “Feministin Çantası: Patriyarkanın üzerine tam gaz gidiyoruz!”, *Birgün Gazetesi*, 28 Kasım 2020, <https://www.birgun.net/haber/feministin-cantasi-patriyarkanin-uzerine-tam-gaz-gidiyoruz-324616>.
711. Dilan Esen, “Sağlıkta şiddet kadın emekçileri tüketiyor”, *Birgün Gazetesi*, 28 Kasım 2020, <https://www.birgun.net/haber/saglikta-siddet-kadin-emekcileri-tuketiyor-324604>.
712. Selin Nakipoğlu, “Ayıptır söylemesi...”, *Birgün Gazetesi*, 28 Kasım 2020, <https://www.birgun.net/haber/ayiptir-soylemesi-324599>.
713. Evrim Kepenek, “İtir Erhart: Anneliği her şeyin üstünde tutmamız bekleniyor”, *Bianet*, 29 Kasım 2020, <https://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/235190-istir-erhart-anneligi-her-seyin-ustunde-tutmaniz-bekleniyor>.
714. Ezgi Özcan, “Aliye’den Sadakatsiz’e 16 yıllık değişimin hikayesi”, *Gazete Duvar*, 1 Aralık 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/aliyeden-sadakatsize-16-yillik-degisimin-hikayesi-makale-1505993>.
715. Berrin Sönmez, “Alev Alev ve zehirli baklava”, *Gazete Duvar*, 1 Aralık 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/alev-alev-ve-zehirli-baklava-makale-1506006>.
716. “Pandemi kadınların eşitlik mücadelesini 25 yıl geriletebilir”, *Bianet*, 2 Aralık 2020, <https://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/235364-pandemi-kadınların-esitlik-mucadelesini-25-yil-geriletebilir>.
717. “Erkek şiddetine karşı yasa askıda”, *Birgün Gazetesi*, 3 Aralık 2020, <https://www.birgun.net/haber/asgari-ucret-kadınları-daha-da-yoksullastiriyor-325484>.
718. Evrim Kepenek ve Ege Öztokat, “Kadınlar mücadele ediyor, erkek şiddeti yargılanıyor”, *Bianet*, 3 Aralık 2020, <https://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/235351-kadınlar-mucadele-ediyor-erkek-siddeti-yargılanıyor>.
719. Filiz Gazi, “İstedikleri kadar duvar örsünler feminizm evlerin içine girecekti”, *Gazete Duvar*, 4 Aralık 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/istedikleri-kadar-duvar-orsunler-feminizm-evlerin-icine-girecekti-haber-1506324>.

720. “Feministin Çantası: Arjantin, kadınların isyanına boyandı”, *Birgün Gazetesi*, 5 Aralık 2020, <https://www.birgun.net/haber/feministin-cantasi-arjantin-kadinlari-isyanina-boyandi-325488>.
721. Özde Çelikkalek, “Adaletsizliğe karşı müzik en büyük araçları”, *Birgün Gazetesi*, 5 Aralık 2020, <https://www.birgun.net/haber/adaletsizlige-karsi-muzik-en-buyuk-araclari-325487>.
722. Bilge Sarıhan, “Nefesi kadınlarda arıyorlar”, *Birgün Gazetesi*, 5 Aralık 2020, <https://www.birgun.net/haber/nefesi-kadirlarda-ariyorlar-325485>.
723. Yaren Çolak, “Asgari ücret kadınları daha da yoksullaştırıyor”, *Birgün Gazetesi*, 5 Aralık 2020, <https://www.birgun.net/haber/asgari-ucet-kadirlari-daha-da-yoksullastiriyor-325484>.
724. “Siyasi kararlara katılımda da eşitlik yok: Kadın hakları geriliyor”, *Birgün Gazetesi*, 6 Aralık 2020, <https://www.birgun.net/haber/siyasal-kararlara-katilimda-da-esitlik-yok-kadin-haklari-geriliyo-r-325580>.
725. Evrim Kepenek, “Şirin Tekeli, kadınları cesaretlendirmeye devam ediyor”, *Bianet*, 6 Aralık 2020, <https://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/235539-sirin-tekeli-kadirlari-cesaretlendirmeye-d-evam-ediyor>.
726. “Kadın işçiler: Pandemi masrafları katladı, geçinemiyoruz”, *Evrensel Gazetesi*, 6 Aralık 2020, <https://www.evrensel.net/haber/420398/kadin-isciler-pandemi-masraflari-katladi-gecinemiyor-uz>.
727. “Kadınların ücreti yalnızca erkeklerden değil, asgari ücretten de düşük!”, *Evrensel Gazetesi*, 6 Aralık 2020, <https://www.evrensel.net/haber/420415/kadirlarin-uceti-yalnizca-erkeklerden-degil-asgari-uc-retten-de-dusuk>.
728. Berrin Sönmez, “Erkeklik krizine karşı ulusötesi kadın dayanışması”, *Gazete Duvar*, 8 Aralık 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/erkeklik-krizine-karsi-ulusotesi-kadin-dayanismasi-makale-1506656>.
729. “Kadın Hakları Deklarasyonu yayımlandı: Daha kararlıyız”, *Birgün Gazetesi*, 8 Aralık 2020, <https://www.birgun.net/haber/kadin-haklari-deklarasyonu-yayimlandi-daha-kararliyiz-325800>.
730. Zeynep Yıldırım, “Kadına yönelik şiddet: Bir ulusal güvenlik ve ekonomi meselesi”, *Gazete Duvar*, 8 Aralık 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/kadina-yonelik-siddet-bir-ulusal-guvenlik-ve-ekonomi-meseli-haber-1506635>.
731. Gamze Yücesan Özdemir, “Kadınlar bu karanlığı dağıtabilir”, *Birgün Gazetesi*, 9 Aralık 2020, <https://www.birgun.net/haber/kadirlar-bu-karanligi-dagitabilir-325923>.
732. Rıfat Kırıcı, “Bize çok daha köklü bir çözüm lazım”, *Birgün Gazetesi*, 9 Aralık 2020, <https://www.birgun.net/haber/bize-cok-daha-koklu-bir-cozum-lazim-325922>.
733. “1,4 milyon kadın asgari ücrete bile erişemiyor”, *Birgün Gazetesi*, 9 Aralık 2020, <https://www.birgun.net/haber/1-4-milyon-kadin-asgari-ucrete-bile-erisemiyor-325921>.
734. Adile Doğan ve Zahide Kiper, “Acı reçetenin manevi yükü kadınların omzunda”, *Evrensel Gazetesi*, 9 Aralık 2020, <https://www.evrensel.net/haber/420660/aci-recetenin-maddi-manevi-yuku-kadirlarin-omzunda>.

735. “Psikiyatrist Erkan-Yüce’den 20 maddede tacize karşı rehber”, *Bianet*, 9 Aralık 2020, <https://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/235754-psikiyatrist-erkan-yuce-den-20-maddede-tacize-karsi-rehber>.
736. Melis Berk, “Cehennem acı çektiğimizi kimsenin duymadığı yerdir”, *Bianet*, 9 Aralık 2020, <https://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/235639-cehennem-aci-cektigimizi-kimsenin-duymadigi-yerdir>.
737. Zehra Çelenk, “Alçak adamların yüksek edebiyatı”, *Gazete Duvar*, 10 Aralık 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/alçak-adamlarin-yukse-edebyati-makale-1506858>.
738. Nuray Sancar, “Bir savunma eylemi: İfşa”, *Evrensel Gazetesi*, 11 Aralık 2020, <https://www.evrensel.net/haber/420948/bir-savunma-eylemi-ifsa>.
739. Elçin Poyrazlar, “Uykularınız kaçsın!”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 11 Aralık 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/yazarlar/elcin-poyrazlar/uykulariniz-kacsin-1797784>.
740. Sevdâ Karaca, “Analık ödeneği için herkes elini taşın altına koymalı”, *Evrensel Gazetesi*, 11 Aralık 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/87722/analik-odenegi-hakki-icin-herkes-elini-tasin-altina-koymali>.
741. İlayda Çağla Koçoğlu, “Siyasi istismar”, *Birgün Gazetesi*, 12 Aralık 2020, <https://www.birgun.net/haber/siyasi-istismar-326349>.
742. Mahir Bağış, “Bize akşam pazarı önerenler bir ay asgari ücretle geçinsin”, *Birgün Gazetesi*, 12 Aralık 2020, <https://www.birgun.net/haber/bize-aksam-pazari-onerenler-bir-ay-asgari-ucetle-gecinsin-326336>.
743. “Feministin Çantası: Yeni yılın üstüne koşuyoruz!”, *Birgün Gazetesi*, 12 Aralık 2020, <https://www.birgun.net/haber/feministin-cantasi-yeni-yilin-ustune-kosuyoruz-326330>.
744. “LGBTİ+’lar kimliklerini yaşayamıyor”, *Birgün Gazetesi*, 12 Aralık 2020, <https://www.birgun.net/haber/lgbti-lar-kimliklerini-yasayamiyor-326324>.
745. Yaren Çolak, “Nüfuz değil kadın dayanışması”, *Birgün Gazetesi*, 12 Aralık 2020, <https://www.birgun.net/haber/nufuz-degil-kadin-dayanismasi-326321>.
746. Gamze Akdemir, “Kadınlar hep yaka paça!”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 12 Aralık 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/haber/kadinlar-hep-yaka-paca-1798106>.
747. İlayda Çağla Koçoğlu, “Siyasi istismar”, *Birgün Gazetesi*, 12 Aralık 2020, <https://www.birgun.net/haber/siyasi-istismar-326349>.
748. Ceren Sözeri, “Saçın, başın oynamasın!”, *Evrensel Gazetesi*, 13 Aralık 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/87731/sacin-basin-oynamasin>.
749. Işıl Özgentürk, “Kızıymış Erkekler Örgütü”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 13 Aralık 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/yazarlar/isil-ozgenturk/kizismis-erkekler-orgutu-1798206>.
750. Handan Dedehayır, “Delirtilen kadınlar!”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 13 Aralık 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/haber/delirtilen-kadinlar-1798303>.
751. Evrim Kepenek, “Biraz da erkekler uyumasın!”, *Bianet*, 13 Aralık 2020, <https://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/235923-biraz-da-erkekler-uyumasin>.
752. Berrin Sönmez, “Tekzip, genç evlilik, çocuğun cinsel istismarı”, *Duvar Gazetesi*, 13 Aralık 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/tekzip-genc-evlilik-cocugun-cinsel-istismari-makale-1507114>.
753. Yücel Salman, “İfşa”, *Evrensel Gazetesi*, 13 Aralık 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/87736/ifsa>.

754. Selçuk Candansayar, “Errkeklikten özgürleşmek”, *Birgün Gazetesi*, 14 Aralık 2020, <https://www.birgun.net/haber/errkeklikten-ozgurlesmek-326510>.
755. “Yazar Hidayet Şefkatli Tuksal: Kadın bakanlar ve milletvekilleri hep birlikte açıklama yaparak ifşa cesaretini gösteren kadınların yanında durmalı”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 14 Aralık 2020, <https://t24.com.tr/haber/yazar-hidayet-sefkatli-tuksal-kadin-bakanlar-ve-milletvekilleri-hep-birlikte-aciklama-yaparak-ifsa-cesaretini-gosteren-kadinlarin-yaninda-durmali.920500>.
756. Mualla Buket Soygüt, “Kadın üzerinde yeni panoptikon: Siber-stalking”, *Bianet*, 14 Aralık 2020, <https://bianet.org/bianet/yasam/235941-kadin-uzerinde-yeni-panoptikon-siber-stalking>.
757. “İstanbul Sözleşmesi QR kodlarını gördünüz mü?”, *Bianet* 15 Aralık 2020, <https://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/236069-istanbul-sozlesmesi-qr-kodlarini-gordunu-z-mu>.
758. Ayça Söylemez, “‘Beyan’ ceza getirir mi?”, *Birgün Gazetesi*, 15 Aralık 2020, <https://www.birgun.net/haber/beyan-ceza-getirir-mi-326625>.
759. Tuba Torun, “İfşa ve taciz”, *Gazete Duvar*, 15 Aralık 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/ifsa-ve-taciz-makale-1507300>.
760. Berrin Sönmez, “Uykusu kaçanlar intiharı kalkan yaptı”, *Gazete Duvar*, 15 Aralık 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/uykusu-kacanlar-intihari-kalkan-yapti-makale-1507282>.
761. Mehmet Özyazanlar, “Testosteron lağımi”, *Evrensel Gazetesi*, 17 Aralık 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/87756/testosteron-lagimi>.
762. Yazgülü Aldoğan, “Hangi kadın tacize uğramadı ki”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 17 Aralık 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/yazarlar/yazgulu-aldogan/hangi-kadin-tacize-ugramadi-ki-1799206>.
763. Sevdâ Karaca, İfşa: Yöntem, muhteva, olanaklar ve sınırlar”, *Evrensel Gazetesi*, 18 Aralık 2020, <https://www.evrensel.net/yazi/87762/ifsa-yontem-muhteva-olanaklar-ve-sinirlar>.
764. İsmigül Şimşek, “Çekinmeyin, söyleyin”, *Bianet*, 19 Aralık 2020, <https://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/236241-cekilmeyin-soyleyin>.
765. Hilal Erkoca, “İş hayatında içe dönük kadın olmak”, *Bianet*, 19 Aralık 2020, <https://bianet.org/bianet/yasam/236226-is-hayatinda-ice-donuk-kadin-olmak>.
766. Evrim Kepenek, “Feminizme kopuş teorisi işlemiyor”, *Bianet*, 19 Aralık 2020, <https://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/236251-feminizme-kopus-teorisi-islemiyor>.
767. Yaren Çolak, “Utanması gereken biz değiliz”, *Birgün Gazetesi*, 19 Aralık 2020, <https://www.birgun.net/haber/utanmasi-gereken-biz-degiliz-327222>.
768. Berrin Sönmez, “Yerelden küresele eşitlikçi bir düzen için...”, *Gazete Duvar*, 20 Aralık 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yerelden-kuresele-esitlikci-bir-duzen-icin-makale-1507787>.
769. “Kadın gazeteciler dijital şiddetin hedefinde”, *Bianet*, 21 Aralık 2020, <https://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/236323-kadin-gazeteciler-dijital-siddetin-hedefinde>.
770. “‘Mansplaining’ gündemde: İş yerinde kadınlar da erkekler de, kadınların sözünü daha çok kesiyor”, *T24 Bağımsız İnternet Gazetesi*, 21 Aralık 2020, <https://www.t24.com.tr/haber/mansplaining-gundemde-isyerlerinde-kadinlar-erkeklerin-sozlerini-yalnizca-1-kez-kadinlarin-sozlerini-ise-2-8-kez-boluyor.921918>.
771. Büşra Uyar, “Güzel olan politiktir!”, *Gazete Duvar*, 22 Aralık 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/guzel-olan-politiktir-haber-1507822>.

772. “Lübnanlı kadınlar bir mevzi daha kazandı”, *Birgün Gazetesi*, 23 Aralık 2020, <https://www.birgun.net/haber/lubnanli-kadinlar-bir-mevzi-daha-kazandi-327654>.
773. Hazan İlik, “İfşanın ötesi kadınların örgütlü mücadelesi”, *Evrensel Gazetesi*, 23 Aralık 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/guzel-olan-politiktir-haber-1507822>.
774. “EŞİK: 2021 ‘erkek bütçesi’nin içinde kadın yok”, *Gazete Duvar*, 24 Aralık 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/esik-2021-erkek-butcesinin-icinde-kadin-yok-haber-1508193>.
775. Seda Balmumcu: Bir mücadele deneyimi: Boğaziçi Üniversitesi Kadın+ Dayanışması”, *Birgün Gazetesi*, 26 Aralık 2020, <https://www.birgun.net/haber/bir-mucadele-deneyimi-bogazici-universitesi-kadin-dayanismasi-328035>.
776. Selin Nakipoğlu, “2020 biterken: Birlikte güçlüyüz, çok güçlü”, *Birgün Gazetesi*, 26 Aralık 2020, <https://www.birgun.net/haber/2020-biterken-birlikte-gucluyuz-cok-guclu-328034>.
777. Evrim Kepenek, “Dicle Koğacıoğlu’nu unutmamak”, *Bianet*, 27 Aralık 2020, <https://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/236654-dicle-kogacioglu-nu-unutmamak>.
778. Elçin Poyrazlar, “Kadınları iptal edin!”, *Cumhuriyet Gazetesi*, *Cumhuriyet Gazetesi*, 27 Aralık 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/haber/kadinlari-iptal-edin-1801812>.
779. Berrin Sönmez, “Sahte adresli kitapçıkla TBMM’de kadın düşmanlığı”, *Gazete Duvar*, 27 Aralık 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/sahte-adresli-kitapcikla-tbmmde-kadin-dusmanligi-makale-1508413>.
780. “Toplumsal cinsiyet rolleri, kadınları hasta ediyor”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 28 Aralık 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/haber/toplumsal-cinsiyet-rolleri-kadin-iscileri-hasta-ediyor-1802078>.
781. “Yemenli kadınlar isyanda”, *Birgün Gazetesi*, 29 Aralık 2020, <https://www.birgun.net/haber/yemenli-kadinlar-isyanda-328357>.
782. Filiz Gazi, “Yerelde çalışan kadın gazeteciler: İlk soru ‘Evli misiniz?’”, *Gazete Duvar*, 29 Aralık 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/yerelde-calisan-kadin-gazeteciler-ilk-soru-evli-misiniz-haber-1508584>.
783. Filiz Gazi, “Şiddet gören kadınlar: Polis görevini yapmıyor”, *Gazete Duvar*, 30 Aralık 2020, <https://www.gazeteduvar.com.tr/siddet-goren-kadinlar-polis-gorevini-yapmiyor-haber-1508767>.
784. Elçin Poyrazlar, “Kadın olduğu için...”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 30 Aralık 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/yazarlar/elcin-poyrazlar/kadin-oldugu-icin-1802367>.
785. Sevdâ Karaca, “Bir tarihsel dönemeç; iki farklı gelecek ihtimali”, *Evrensel Gazetesi*, 30 Aralık 2020, <https://www.evrensel.net/haber/422314/bir-tarihsel-donemec-iki-farkli-gelecek-ihtimali>.
786. Evrim Kepenek, “2020: Patriyarkaya da pandemiye de feminist mücadele”, *Bianet*, 31 Aralık 2020, <https://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/236406-2020-patriyarkaya-da-pandemiye-de-feminist-mucadele>.
787. Evrim Kepenek, “2020’de LGBTİ+ hareketi: Aşk kazanacak”, *Bianet*, 31 Aralık 2020, <https://bianet.org/bianet/toplumsal-cinsiyet/236844-2020-de-lgbti-hareketi-ask-kazanacak>.
788. Barış Terkoğlu, “Yakılan kadının son sözü”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 31 Aralık 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/yazarlar/baris-terkoglu/yakilan-kadının-son-sozu-1802590>.

789. Emre Kongar, “Kadın cinayetleri nasıl önlenir?”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 31 Aralık 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/yazarlar/emre-kongar/kadin-cinayetleri-nasil-onlenir-1802588>
790. Mustafa Balbay, “Kadın cinayetleri: Bu bir iç savaş!”, *Cumhuriyet Gazetesi*, 31 Aralık 2020, <https://www.cumhuriyet.com.tr/yazarlar/mustafa-balbay/kadin-cinayetleri-bu-bir-ic-savas-1802593>.